OKBOMB TIMELINE 

(As of 9/25/2019)
04/01/55 TLN DOB - BOP #08157-031
0?/??/64 Roger Moore graduates Univ. Tulsa, MBA. Went to work for Rockwell on Apollo Program.  Next to Ft. Lauderdale. Started and sold several companies by 1977. Independently wealthy by 1977. TT - Nichols.  
04/23/68 TJMcV DOB – BOP #12076-064

??/??/69 Mark Thomas kicked out of Army after 8mos. (I heard he went AWOL in Canada - This could be interesting if he was pardoned by Carter.)
06/??/78 Guthrie graduates from Robert E. Perry HS, Rockville, Maryland.
??/??/78 Guthrie does first robbery.  Inside job set up by brother, Nick, Norm Smith and Mike Simons. Armed -- used CB and got $2300. (see 302 3/4/96 page 2)

12/??/79 Guthrie enters Navy.
03/03/83 Guthrie rec. General Discharge after being court marshaled. AWOL.
??/??/83 G attends Montgomery CC for 1 1/2 years. Begins doing K-Mart scams with Norman Smith and has contact with L.
06/??/84 Mac's parents separate.
09/??/84 - 02/??/84 Guthrie enrolls for one semester at Embry Riddle Aeronautical Inst. Daytona Beach but kicked out for "pranks."
09/??/85-06/??/86 Guthrie attends Daytona Beach CC. Still doing K-Mart scam. Returns to Kensington, MD.
1985 ================================================================== 1985
10/??/85 Roger Moore purchases a property in Arkansas about 4 miles from his Royal, Ark. property.  Moved there in spring of '86.  Karen Anderson was keeping her horses there and taking care of property.  He said he always returned to Florida every year at end of Nov. or early Dec.  Appr. 1992 he will purchase Royal, Ark. residence. TT-Nichols.
1986 ================================================================== 1986
03/??/86 Mac's parents divorce.
05/??/86 Mac graduates Star Point, Central School, Lockport, NY; then attends junior college for short time.
??/??/86 Mac takes job at Burger King in fall instead of going to college. 
1987 ================================================================== 1987
??/??/87 Spring '87 Mac quits Burger King.
??/??/87 Spring '87 Mac takes job as armored car driver -Burke Armored Truck Co.
04/??/87 G at AN, meets Mark Thomas 1st time. (ARA 302 vol.2.7/2/96 Int.w/G.)
??/??/87 G moves to Prescott AZ. summer 87. Enrolls under assumed name in Embry Riddle Aeronautical Inst. but discovered and booted out again.
09/??/87 G moves back to Daytona Beach, re-enrolls in Daytona CC. After 11/2 years he has 70 credits but no associate degree, quits. Still doing K-Mart scam.

12/??/87 G rents U-Haul, rams brother & father in staged accident. Collect $5,000. Did this again. Begins opening bank acc. under false names, defrauded banks w/ATM cards & making false deposits. Rec. several false credit cards from retailers. (Note: father owned printing bus. this undoubtedly enabled him to come up with phony IDs.)
1988 ================================================================ 1988
05/07/88 Sedition trials end in Ft. Smith /5 weeks All def. acquitted.
05/19/88 Strassmeir's 29th birthday
05/24/88 Mac enters army -- Fort Benning, GA. 90 days.
05/24/88 Nichols enters army – same day.
06/18/88 (first documented trip) Strassmeir enters US/Boston/NW/ cleared to travel to Adolphus St. Richmond, TX. Admitted to: 12:17:88/B2/AO -- VISA issued 5/27/88 from Hamburg
09/??/88 Mac, Nichols and Fortier transfer to Ft. Riley.
10/??/88 Mahon fired by TWA.
11/??/88 Lana files for Divorce.
12/21-22/88 CI (nfi) said J. Nichols showed him picture of MFB & said it could be destroyed by super bomb.

1989 ================================================================= 1989
04/07/89 Strassmeir enters US/Washington admitted to 10/06/89 B2/AO/destination                8813 Barnett Street, Manassas, Va. (Petruskie) VISA issued *5/27/88 Hamburg.
05/15/89 Nichols “hardship” discharge from Army -- PFC and returns to Snover. Lana leaves son Troy with Terry and moves to Vegas.
11/23/89 Mac went to Kingman with Fortier for Thanksgiving.
11/??/89 Nichols first trip to PI - arranged by Paradise Shelton Tours - a bride service based in Scottsdale, AZ.
12/18/89 Terry and Lana's divorce final in Michigan
12/??/89 G returns to Rockville, MD and attends classes at MCC.  During this time Norm Smith begins giving him AN literature. They go to Hayden Lake congress  summer 1990.**

1990 ================================================================== 1990
01/05/90 Strassmeir enters US/NYC/TWA/8813 Barnett St.,Manassas, Va. / Admitted to 04/05/90/*B1/AO/VISA issued from Hamburg/destination 8813 Barnett St. VA.
04/29/90 Strassmeir enters U.S. /Larado,TX/Land/4712 Chemayo Lane, Austin, Tex. / Admitted to: 06/25/90/B2/AO/Visa issued from Hamburg.
06/??/90 **G & Norm Smith at Hayden Lake AN Congress **** ARA 302 vol. 2 Int. with Mark Thomas 7/10/96 confirms this date. Thomas was head of sec. at AN when he met G at Hayden Lake.
08/19/90 - 09/2/90 Marife meets Terry in Philippines.
11/16/90 – TLN returns to PI.
11/19 or 11/20/90 Terry and Marife are married in restaurant in Cebu City.
11/24/90 Terry returns to US alone.
1991 ================================================================== 1991
05/??/91 Mike F. discharged from army, goes to work at a Kingman printing co.
05/02/91 Strassmeir enters US/NYC/B1/No special status/destination 232? McCue,               Houston, Tex./VISA issued Hamburg 05/27/88/date adm. to 08/01/91.
06/19/91 Marife gets passport
??/??91 Summer of '91 G beats Norm Smith in Martinsburg, WV, then returns to Rockville, MD. Arrested for Smith assault.  Serves 3 weeks in jail, rel. on bond. Never returns to court. (By this point G says he and Norm Smith had already been to Hayden Lake for Congress --1990 Congress??) In summer of '91 Guthrie purchases night vision goggles stolen at FT Bragg by a man he met at the flight school. Hector Rivera 9ph). E-4 on staff of CG, 82d. Lives for time with his father in Ocean City then moves to Livonia GA. During remainder of 91 & into 92 Guthrie travels extensively around US doing K-Mart scam.  He picks up L in Cinn. who is living with sister, Leslie Maloney at 495 Elberon, together they cont. scam and go to AN.  302 unclear as to year but believe it 1991 from chronology and other articles.
07/??/91 Mahon and Beam at AN conference at Hayden Lake/ Guthrie?
??/??/91 After AN conference, chronology in 302 indicates that G visits Thom Robb in Pyatt, Ark. whom he met through Rick Smith. 302 says G buys two vehicles under false names. G-302 page 4 says he was influenced by Norman Smith (35) and Rick Smith(50) Rick Smith been involved w/Norman Rockwell's NatlSoclst Party.
07/21/91 TLN visits PI, returns with Marife 7 mos. pregnant. Shortly               afterwards he moves out brother's farmhouse, settles in Henderson, Nev.

In Aug. '91 is in slot machine repair school & some bus with Lana. During this period Lana writes that his mother asked him to come back and help with farm.
08/16/91 Mac puchases .45Glock he is later arrested with. (Purchased from Pat's Pawn and Gun - Ogden, Ks. (Pat Livingston)
08/16/91 Strassmeir arrives in EC.

09/20/91 Mahon filmed in Germany at KKK rally.  (Interpole)

09/21/91 Marife's son (Jason Lynn) born Henderson, NV. 
10/??/91 Nichols family moves back to Decker, MI into James' farmhouse.
11/03/91 NYT article featuring Dennis Mahon (incl. photo) as KKK recruiter visiting Germany.

11/??/91 Mac joins National Guard
11/??/91 G & L begin closer relationship in Cin. Begin attending Common Law classes & CI church also in Cin. (p7 Guthrie 302) 
12/??/91 Guthrie and Langan from Cinn. travel around doing K-Mart scams.  
12/10/91 Mac begins work at Burns Security in Buffalo area. Sprvsr - Linda McDonnell and Fernando Narrciandi.

12/27/91 New York State issued Mac reg. For '87 Chevy 4-door Spectre.  Lists address as 6289 Campbell Blvd. Lockport, NY. 14094.
12/31/91 Mac rec. discharge from Army as Sgt.(30 days paid leave), moves to Buffalo. Before leaving service Mac lived off base at residence in Herington with roommates John Kelso and Richard Cerney on 8th St. in Her. and later, Royal Witcher. (I have pic of this sec. hs)
1992 ================================================================== 1992   
??/??/92 Roger Moore purchases Royal, Ark. property. 10 acres - 330 x 1325 (4 miles from his first ARK. prop.) TT-Nichols. 
01/00/92 Mahon organizing in Madison, Wisc.

02/28/92 Strassmeir ticket by OHP Vern Phillips / may have been with Pete Ward.
??/??/92 ****At some point in here Mac is working for Burns Security and begins getting KKK literature from the Christian Patriots.  (Thom Robb's gang) He will join KKK at this time. At some point this year he will move out of family home and get apartment.  There he will get short-wave radio, join KKK, subscribe to Bo Gritz stuff and begin his transition.  He claims he had affair with married woman.  He said his father and sister were "stressors"
02/??/92 Mahon gives speech to Heritage Front in Toronto.
03/??/92 **Mac rec. $1,000 from army as part of re-enlistment bonus. Earlier he had rec. $2,000 when he re-enlisted.  He took the money, anyway!
03/??/92 Mac gets job at Burns Security in Buffalo (stays until Jan of '93)
03-04/??/92 ***Langan and Guthrie formulate ARA plan around IRA model. Langan assumes name Commander Pedro and Guthrie, Comm. Pavell.  Langan began making audio tapes and sent them to other right wing groups and taunted police about the ARA.  (Note - page 7 of G-302 has this as 94 but it seems clear that such a date is completely out of sequence.) **This would explain SS's interest.

04/??/92 Marife and Jason in Philippines.
05/??/92 Mahon in Vancouver, BC.
??/??/92 Mac visits Decker for first time during the summer of '92.
06/??/92 Bob Mile's wife dies / D. Mahon gives eulogy.
07/??/92 Langan and Guthrie at AN Congress - Hayden Lake, Idaho (Camped near Weaver's place before seige began - Langan had just gotten back to Cinn when shootout occurs)  DURING THIS SAME SUMMER THEY VISIT ROBB IN PYATT, ARK - MET THROUGH RICK SMITH. 
08/21/92 11 day siege begins with shooting of Randy Weaver's 14 year-old son.
08/22/92 Horiuchi kills Vicki Weaver (43) and wounds Randy and Kevin Harris. Siege lasts an additional 10 days.
08/28/92 Strassmeir issued Tenn. D.L. SS/225-53-2209.
08/??/92 **Tim starts gambling and losing heavily on football.  He will max out all his credit cards and ruin his credit.
10/11/92 Langan, Guthire rob pizza establishment in Livonia, Ga.- inside job set up by James Stewart.  Guthrie wore ski mask and carried a .25.  Langan drove '92 pickup - $2300.  302 states that at this time the SS raided his trailer in West Virginia - credit card fraud (Langan said this on CNN) and robbery warrant issued in Ga.  302 says they returned to Cinn. and stayed with Faith Ford on Giegler Street. During this period, - and before Langan's arrest - and at Langan's urging - they torch local Masonic Lodge  (which is all brick) and do minor damage to front door. AFTERWARDS, SS ISSUES WARRANT FOR GUTHRIE AND SEARCHES HIS TRAILOR IN W. VIRG. WARRANT IS FOR CREDIT CARD FRAUD AND PIZZA HUT ROBBERY. 
11/08/92 SS raids Langan's Cinn. Home on Ga. rob. warrant. Langan arrested. **
11/08/92 Langan jaile Hamilton County Correctional until 4/15/93 sent to Ga.

11/??/92 After raid, Guthrie goes to Macungie, Pa. and hides at Mark Thomas.  Note: Soon Guthrie will begin robbing banks.*
11/09/92 Mac from NY calls Pfaff - ATT calling card.
11/11/92 McVeigh from NY calls Pfaff -- ATT card (his last call on that card)

??/??/92 Mac pays off his bookies but still owes credit card companies $10,000 and army $3,000. He sells everything and leaves NY for Michigan. ***This could be very important.  Note that the ARA bank robberies begin earlier than thought.  Mac leaves NY area and my notes show he returns and then quits Burns.  This needs to be checked. Could Mac already be hooked up with Guthrie by way of Mark Thomas?*** Remember, Mac met Pfaff at gun show in Penn. 

11/27/92 ***Gateway Federal Savings Bank, 560 Ohio Pike, Cinn. Ohio ** (302 pg 11 robbed by Guthrie alone.  He says stayed at motel on Harrison Ave. across from the Green Township Police Dep. pg. 39 Guthrie, wore dark raincoat, dark wig, baseball cap w/logo. Left in Faith Ford's green pick up truck. $2,000.00.
12/11/92 *** Bank One, 8632 Beechmont Ave Cinn. , Ohio. *** Robbed by Guthrie alone. (302 pg. 11, he returned to DC before Christmas to see family and stayed at motel in Waldorf, Maryland.

Guthrie used same vehicle and disguise as prev. robbery. $2,500.00
1993 =====================================================================1993
??/??/93 Cheyne Kehoe first visit EC. Trained by Strassmeir.(Ark.Gaz. 4/19/99)
1/??/93 **MAC meets R. Moore at gun show in Ft Lauderdale sometime in Jan. Karen is in Ark.
01/04/93 Terry appears in court - sued by Chase. $17,861.00 Judgement.  Earlier he had been sued by First Deposit Nat. Bank in Sanilac County.$13,692. Jug.
01/07/93 Mac rents mail box in **Flint, MI.(Why Flint & not Decker - Miles?)
01/22/93 Mahon arrives in Toronto and is arrested.  
01/26/93 **Mac returns to NY and quits job at Burns Security, Buffalo. (check this - TT M Jones says Mac left Burns in January of '93)
01/27/93 Mahon expelled from Vancouver, Canada and put on plane back to US.
01/29/93 to 01/18/93 Nichols and Marife try living in Philippines but he gets severe diarrhea & return to Vegas. After 2 1/2 months in Vegas back to James.
02/??/93 One day concert at Thomas place in Macungie attended by skinheads.  Shawn Kenny attended because he heard of it through a "resistance magazine." ARA 302 vol. 2 - Shawn Kenny 7/13/96) Says this was first time he met Mark Thomas. He said Thomas was leader of AN EAST**Kenny said he delivered a package with fake ID's to Thomas from Guthrie and was present during a phone call between the two. This is supposedly only meeting of Thomas and Kenny. BS!! AT end of interview he said he did not know Brescia, McCarthy or Stedeford. 
02/??/93 Mac works for Bill Davis Electric Port Charlotte, Fl. (His bro in law)
02/??/93 ***First week in Feb. MAC will share table at gun show at Dinner Key, FL. (south Florida) with Miller/Anderson.  This is second meeting.
02/03/93 ***Timothy B Creighton transferred to Hamilton County Justice Ctr as informant. Interviews P. Langan & reports to SS (Larry Haas). Langan says he wants to bomb Fed. Ct House Cinn. After bombing contacts FBI. (ARA 302 2/2/96)
02/16/93 **lst call on Fortier phone records from (502)692-9445 
02/??/93 Mac goes to New Orleans & arrives just days after Mardi Gras.
03/??/93 Mac travels to Waco, stays short time. (3/5-3/15 Waco area but only one day near compound.**Was he with someone?) WHERE DOES HE GO NEXT? MISSING 2 WEEKS
04/3-4/93 1st week April Mac travels to Tulsa, sees the Moore's at Tulsa Gun Show (before fire). This is 1ST time he met Karen. (ck exact date with promoter) TT-N Roger Moore 9310. supposedly meets Andy (and prob. Mahon, if true).
04/04/93 On Sunday night after show, MAC follows Moore to Hot Springs and stays at his home for 1 1/2 weeks. Probably 5 thru 14. TTN RM(9310)

04/??/93 Arnd 14th Mac to Decker, preps to go to Waco w/TLN when fire erupts.
04/15/93 Langan transported from Hamilton County Correctional to Ga. see ARA Vol. 2 8/5/96 list of visitors on 302.  
04/25/93 Fortier's res. (Mac?) calls gun show promoter, Claude Hall in OKC 

04/??/93 or 08/??/93 Mac goes to work for State Security in Kingman. (Is he setting up robberies?)

04/30/93 Fortier res. (mac?) calls Mac's NY res. 9m.
04/30/93 Fortier res. (mac?) calls James Nichols res. 20m and 4m. (Terry living w/James)

05/??/93 Mac orders book on how to make C-4.
05/12/93 Fort.res.(mac?) calls gun dealer, John Stupero Lake Havasu City, AZ 1m.
05/17/93 Fort. res. (mac?)calls John Stupero twice 2m 2m.
05/17/93 Fort. res. (Mac?) call Citizens for Economic Choice, Cheyenne, Wy.2m

05/20/93 *Mac's calls begin from 169 N. Oatman Rd. #11, Kingman, Az. Canyon West Mobil Home Park (Old hwy 66) (520)753-3511 (end 9/4/93) First 2 calls to James Nichols farm (Terry living there) 1m & 12m. 
05/21/93 3:22am MST ** Mac res. to Steven Dempsey LV
05/23/93 Mac's res. to Ark Bob in Hotsprings 15m.
05/23/93 Mac's res. to Amarillo Tele Voice 2m.  (Someones pager?)
05/24/93 11:56am MST Mac res. to Northwest Publishing ? in Murray, Ut. 7m
05/24/93 12:24 pm MST Mac res. to National Alliance Hillsboro, WVA. 4.

05/24/93 12:31 pm MST Mac res. to Stephen Dempsey LV ??? 2m. 
05/27/93 Mac res to Northwest Pub. 3m.
05/28/93 Mac res. to Marsha H. Weiss Mesa, Az 1m.
05/28/93 Mac res to Fred Weiss Mesa 2m.
05/31/93 Mac res to James Nichols 39m.
05/31/93 James Nichols res to Mac res. 1m.
06/??/93 Colbern starts wk. at Cedars-Sinai Res. Inst. LA,CA (per article?)
06/01/93 Mac res to James Nichols 8m.
06/06/93 Mac res to John Stupero 2m.
06/11/93 Mac res to Western Union 1m.

06/14/93 Mac res to Liberty Lobby
06/14/93 Mac res to Crossroads of the West GS.

06/14/93 Mac res to American Citizen's and Lawmen Phoenix, Az.
06/16/93 Mac res twice to Raymond Lacy in Pinedale, lm and 9m 
06/22/93 **Fortier's res. makes 7 calls -every casino in Laughlin, Nev. (who is looking for who?)

06/24/93 Mac res to John Stupero

06/28/93 Mac res to Whacker and Sons - Ca.
06/28/93 Mac res to John Stupero
06/28/93 Mac's res. to Ark Bob 26m.
06/28/93 Ark Bob res to Mac 1m

07/04/93 Mac res to Gold and Silver Report in LV lm
07/05/93 8:22pm (MST) ***Karen Anderson call, Sanders, AZ to Mac's res. 1m. She testifies this is casual call made on way to visit mother in LV, she & mother going camping.  This is BS *** Likely hooking up w/MAC.  CALLS AFTER THIS APPEAR TO BE RELATED TO MOORE IN VEGAS, THE GUNSHOW IN KAYSVILLE, ECT.)
07/06/93 8:56am (MST Mac's res. to Crossroads of the West, Kaysville, Utah***
07/06, 07/93 Four calls from Mac's res. to Ronald G. Hansen LV ? lm lm lm lm 
07/07/93 Mac res to unknown sub. in Vegas 2m.
07/07/93 Mac to A Coin Gold and Silver Report
07/07/93 Mac res. to CFA??? in Grandprairie, Tex. 13m.
07/12/94 Mac res to James Nichols 54m.
07/12/93 Mac res to KAREN ANDERSON *** or Ark Bob 8m.
07/13/93 Mac res to Western Union in Detroit??
07/14/93 Mac res to Wilber Johnson in Reno 1m.
07/16/93 Mac res to CFA in Grandprairie Tex. 2m
07/20/93 Mac res. to Wilber Johnson 9m.
07/21/93 Mac res. to American Voice Retrieval (Leaving a message? He eventually got a pager) Beverly Hills, Ca. 2m.
07/23/93 Mac res. to Western Union in Detroit ??
07/27/93 Mac res. makes a few calls over time to Wilber Johnson Reno, NV
07/27/93 **From Wilber Johnson's res. (FBI got his records**) to Mac's res. 1m.
07/30/93 Mac res twice to Johnson Country Store (He has old friend there)lm. 4m.
07/30/93 Mac's res. to Spotlight 1m.
07/31/93 **From Wilber Johnson's res. to Mac's 4m.
07/31/93 Mac to Johnson's store 3m.</P>

07/31/93 James Nichols res. to Mac's 22m. 
08/??/93 Mac advertises LAWS rockets in Soldier of Fortune (Tim Tuttle)
08/02/93 Mac res. to Liberty Lobby 2m.
08/04/93 Mac res to Johnson's store 7m.
08/06/93 Mac res to Pima Arms in Lake Havasu City, Az. 3m.
08/06/93 Mac res to Buffalo Zoological Gardens (He had friend there) 1m
08/11/93 Macs res. to Western Union in Detroit ??
08/12/93 Mac res to unknown sub. in Henderson, Nev. 2m.
08/16/93 Mac res. calls Western Union in Detroit, Mi.  
08/18/93 Mac res to Hard Copy Television 1m.
08/23/93 Mac res to American Voice Ret. 6m. **** WHOSE PAGER IS THIS???

08/23/93 Mac to American Voice Ret. 4m. ***WHOSE PAGER IS THIS????
08/24/93 Mac to Linda Thompson 17m. ***
08/25/93 Mac twice to Am. Voice Ret. 3m 1m.

08/30/93 James Nichols res. to Macs. 12m.
08/30/93 Langan int. in Ga. prison by Victor Barnett about his SS deal.
09/??/93 Rosencrans moves to McVicar St. in Kingman.
09/01/93 Nicole Nichols born at Decker farmhouse with aid of mid-wife.
09/02/93 ****SS releases Langan from Ga. jail and put on bus for Cinn. *****
09/03/93 Mac res to Western Union in Detroit ? 2m </P>

09/04/93 Mac res. to Gold and Silver Report LV lm</P>

09/04/93 *Mac receives last call at Oatman Rd trailer. (7m from Ark Bob in LV for SOF Convention - they will hook up soon) (Kingman Minor quotes landlord at park, Mac moved out in Sept. of '93. Unit #11)
**After nearly 3mos of no long distance activity - Fortier's calls now pick up again. (MAC's)
09/07/93 Fort. res. (MAC) to Crossroads of the West GS 1m.
09/17/93 MAC at SOL in Las Vegas with Anderson & Moore - MAC & Moore argue. Mac shows up again at end of show for couple days. (ck date with SOF) (TT N 9315)
09/20/93 Fort. res. to Discount Brides Service in Harvester, Mo. ???
09/20/93 Fort. res. (MAC? back for a couple of days from Vegas) to James Nichols res. 11m.
***Gap in Fortier's calls until 11/18/93
09/23/93 Mac purchases Tech 9 Ogden, Ks. ***Mac on the road*** Heading for KY
***FALL ‘93 NATHAN THOMAS & KEVIN McCARTHY MOVE TO EC. NATHAN STAYS 2 MOS.  RETURNS TO PA.  HE TOLD FBI THE PAIR TOOK TRAIN TO LR AR.  I WONDER IF THOMAS DIDN'T DRIVE THEM DOWN TO MEET WITH G & L & MAC & TERRY? ** AFTER NATHAN LEFT EC McCARTHY STAYED.  SEE ARA 302 NATHAN THOMAS 12/19/96. SEE Emily Iren Heinrichs 302 12/20/96, she says Mark Thomas drove boys to EC.*** DOES THIS MEAN THOMAS HAD MEETING WITH MCVEIGH AND NICHOLS, L&G ON THE FALL TRIP ????? DISCUSSED REVOLUTION AND ROBBERIES??? MAKES ONE WONDER WHY NATHAN WOULD LIE ABOUT MARK DRIVING, IF INDEED THIS WOMAN IS RIGHT.
10/??/93 G says until this time in ‘93 he was doing K-Mart scams, traveling btwn DC, Ark. and Cinn. He bought camera to try counterfeit but gave up. While in Cinn. he cased banks with Shawn Kenny.  Through Kenny he learns that Langan is out. In Cinn. they meet & decide to form ARA, recruit others to rob banks & armored cars. G says they will use guys associated with Mark Thomas to form gang. *** Langan begins making his Commander Pedro tapes with idea to build the IRA and recruit members. (pp 11&12, G-302) ***Note - FBI chronology records gang "initially" began as a bank robbery & armored car gang & continues this way until Omaha robbery Aug. 94. This indicates the ARA becomes more radical after this.  Perfect fit for McVeigh's and Nichols' activities****
10/9&10/93 Mac at machinegun shoot Knob Creek-West Pt., KY.  20 miles south of Louisville (check date -- TT N 9320 Roger Moore)
10/??/93 Jennifer says first strange letter from Mac arrived during this month.  Full of references to Sp. Forces and what they wanted him to do.  Stamp upside down. (Is this after EC trip?  FBI has letter. Ck for a date - bet it's after.)
10/??/93 ***Mac & TLN from Decker for AR. Story is look at RE and go on gun show circuit. ***(What inventory?)

10/11/93 Mac and Terry in Fayetteville, AR. Terry cks into Motel 6. (One person)
10/12/93 ***Mac ticketed outside Van Buren, Ark. - 15 min. from EC.
10/15/93 SS reports that Langan is missing from Cinn. (Col. Disp. 7/27/96)
11/27/93 G's cell ph used N.Ar or S.Mo call pager. See ARA 302 vol. 2 11/25/96.
12/??/93 ***Guthrie tells FBI (pg. 12) that he, Langan and joined by Kenny, spent MUCH time in Christ of the Ozarks area near Fayetteville.  They stayed at motels in Rogers, for two week, cased armored car & several banks but call off & left. (BART Basic Armed Resistance Tactics dev. at this time, see p12 of G-302) 
11/07/93 **$50.00 money order purchased to buy Spotlight calling card. *** 
Application in TLN handwriting, Mac's hw. on money order.
11/12/93 **$50.00 received by Spotlight for Daryl Bridges Card. Decker address.
11/18/93 Fort. res calls Robt. Nancarrow in Clearwater, Fl. 8m
11/22/93 Jason Nichols suffocates in Decker. Tim finds body, said to have tried to resuscitate - James, Terry & Kevin Nicholas are at farm but not in house. ***
11/29/93 James Nichols res (MAC) to Fort. 10m.
11/29/93 Fort. res. to James Nichols (MAC on rec. end?) 41m.

11/30/93 James Nichols (MAC) to Fort. 1m.
12/04/93 James Nichols res (MAC) to Fort. 18m.
12/04/93 Fort. to Nichols res. (MAC on rec. end?) 1m. 
12/05/93 James Nichols res.(MAC) to Fort. res. 16m.
12/??/93 **Terry and Marife leave Michigan and move to Vegas

12/07/93 ***1st call on D.B. card - Terry in Mesquite NV at Virgin River Casino calls Gibson in Palm Desert, Ca. 11m. (Mesquite is on border I-15 75m SW of St. George. This is on way from Mich.)
12/08/93 Terry from Holbrook, Ariz. pp calls Gibson 6m. (Lawyers on immigration)
12/??/93 **Terry and Marife visit Fortier's then go to LV to set up house.
**Gap in Bridges calls until 02/02/94
12/01/93 G's cell in Mo. used by Shawn Kenny to call wife in Cinn. See ARA 302 vol. 2 11/25/93
12/12/93 Fort. res. to Flamingo Hilton in Laughlin 3m  
12/14/93 to 02/15/94 Terry and Marife living in Henderson, Nev.

12/18&19/93 Fort. res (looking for MAC?) to James Nichols three times 00 00 19m
12/??/93 to 01/??/94 Tim staying with Kevin Nicholas, leaves before Super Bowl.
12/24/93 Jennifer says she gets letter from Mac saying bank robbers should be reassessed and banks are run by Jews and Free Masons. (FBI got letter in raid)
1994 ==================================================================== 1994
01/15/94 Marife leaves for Philippines
01/15-16/94 Grand Rapids, MI gun show

01/xx/95 Fortier's phones to James Nichols 1m.
01/19/94 Terry receives call from Philippines at his LV res. 13m.
01/20/94 Call from Terry's LV to Nicholas residence 1m 
01/20/94 Terry LV calls Glock 6m.
01/20/94 Terry LV calls Nicholas 11m.

01/23/94 Terry LV call James 11m.
01/25/94 *** 1st robbery attributed to ARA 2615 Grand Ave. Ames, Iowa ***(302 says G & L $11,000. (p40 has details) L robs by himself. Black trench coats. G waited in mall then they went to his maroon station wagon. First they stopped at Motel Rochester, MN. L left road flares taped together to look like bomb.  Later, G & L return to Cinn. G uses portion of money to buy blue van.
01/25/95 Terry LV gets call from James 3:39pm (EST) 1m.

01/25/94 Terry LV res. calls James 3m.
01/25/94 Terry calls Gibson from Vegas res. -- late 31m.
01/25/94 James calls Terry LV late 16m.
01/26/94 James calls Terry LV 1m.
01/26/94 James calls Terry 10m.
01/26/94 Terry rec. call from Philippines at his LV. 12m.
01/27/94 Terry LV. calls James 1m.01/27/94 Terry LV calls James 9m.
01/28/94 L&G arrive in station wagon, purchase Dark Blue Ford Van in Cinn. from Anthony S. Riselenger. ARA 302 vol.2.7/17/96 VIN 1FBHS31LOFHB20015. Pd. $1,000.
01/28/94 James calls Fortiers 8m.
01/28/94 James calls Terry LV 1m.

01/28/94 Fortier calls Flamingo Hilton in Bullhead City 1m.
01/31/94 James calls Terry 4m.
02/??/94 Guthrie buys blue Ford extended van, keeps until arrested 1/15/96 (13)
02/??/94 Terry visits Mac at new Golden Valley block house for 2 wks. (ck. this)
02/??/94 Terry moves to KS late Feb. (begins staying in motels around JC)
02/??/94 Around this 60 day period Mac calls Karen Anderson (knowing Bob away), goes to spend night. TT-N 9081 Slept in her bed. She says she slept in Roger's.
02/??/94 First week of month L&G leave for Davenport, IA to case banks. Drove b van. Stayed at motel 6 until robbery.
02/01/94 Terry calls Glock, Inc. in Smyrna, Ga. 1m.
02/02/94 Bridges - Mac at Motel 6, Greenville TX. calls Terry 4m. (stays a week -- car reg. checks)
02/02/94 Terry LV res. Calls Tim at Motel 6, Greenville TX. 17m.
02/02/94 Bridges - Mac at Motel 6, Greenville TX. calls Coppersbin, Tenn. 
02/02/94 Bridges - Mac calls Terry from Greenville, Tex. Motel 6 2m.
02/04/94 Bridges - Mac calls Fortier from Motel 6, Flagstaff, Az. (car reg. ID's) 12m.(total 5 calls. 00 00 29sec. 00 12m ) 
Considerable FBI activity sup. phone records in Flagstaff for Feb./'94 period.
Gap in Bridges calls until 02/17/94
02/06/94 Nichols LV. res. calls Fortier's home 1m.

02/08/94 Nichols LV res. calls Glock in Ga. 4m.
02/08/94 Nichols LV res. calls Boyd in Freemont, Ca. 18m.

02/08/94 Nichols LV res. calls Gibson in Palm Desert, Ca. 28m.

02/10/94 Nichols LV. res. calls Gibson in PD, Ca. 1m.
02/10/94 Fortier res. (MAC?) calls Nichols LV 2m.
02/10/94 Nichols LV calls Fortiers 14m.
02/10/94 Fortier’s phone (MAC?)used to call Mac's father res. 23m. (Is Mac there/)
02/10/94 Nichols LV calls Fortier's 14m.
02/12/94 Nichols calls Fortier 13m.
02/13/94 Terry rec. call from PI 7m.

02/14/94 Terry rec. call from PI 7m.
02/14/94 Terry LV res. Calls Glock 5m.

02/15/94 Marife arrives in PI.
02/15/94 *Last call from LV res. to Glock 6m.
02/15/94 Davenport IA robbery, 902 West Kimberly Rd. $4,021. G wore vest, dark trench coat. G entered with IED, used Spanish. L outside on foot with police radio. L&G head south to AR for 2 or 3 days, bought handguns.  IS THIS WHEN MAC SHOWED UP AT KAREN ANDERSONS??? Next cased banks in Des Moines IA for 4 or 5 days, then cased banks in Milwaukee, before arriving in Green Bay about 3 days prior to that robbery. (pg.13 of g-302) Used arabic phrases during rob. L&G went into bank, left G van outside.  $12,000. L&G wore dark trench coats and ski masks. L dropped his ski mask during hold-up. 
02/16/94 $50.00 M.O. purchased Nichols HW. for DB card.

02/17/94 Bridges - 4 TLN calls from Lana's to Fortier's (sec.s long or no con.)
02/17/94 Bridges - TLN call from Lana's to Starglad in Philippines 4m.
Gap in Fortier's phones until 03/16/94 when Bridges call frm Cardies,Marion.1m
02/18/94 $50.00 m.o. purchased for Bridges card -- (need more information)
02/18/94 Bridges - Terry calls from Lana's to Starglad in Philippines 6m.
02/21/94 Bridges - Mac calls acc.bal. fm. Golden Vy AZ.(1st since 2/4 Flagstaff)
02/??/94 Regardless of article, Bridges calls frm GV indicate Mac moved into block house there & per Fortier, TLN there for couple weeks.  See calls to Lana.
02/??/94 Mac takes job 3 mos at TrueValue, leaves 5/30/94 per TT - M (Hersley)

02/22/94 Bridges - ? Nichols or Mac calls Lana's from GV 2m.

02/23/94 Bridges - Nichols or Mac in GV calls Lana's 1m.

02/24/94 Bridges - Nichols or Mac in GV, calls acc. Bal.

02/24/94 $50.00 rec. at Spotlight to update Bridges card.

02/25/94 Bridges - Terry calls acct. bal. from Lana's

02/26/94 Bridges - Mac or Terry in GV calls acct. bal.

03/??/94 G 302 says that in March or April of '94 L formalized ARA - model was IRA  L assumed Commander Pedro and G, Commander Pavell (page 7) However, clear language in 302 indicates this is misprint meant to be 1992. However, he could mean that it substantially changed, made larger and/or more effective at this time.  Thus info appears here, also.

NOTE THAT ARA LOCATES IN KANSAS AT THIS TIME. NICHOLS TAKES LOW PAYING RANCHING JOB IN KANSAS AT THIS TIME.  MAC SETS UP IN HOUSE IN KINGMAN AT THIS TIME, ALSO. ******* THIS IS PART OF A BROADER SCHEME***
03/??/94 to 05/??/94 ***Mac rents house in GV (per Ariz. Republic story 5/1/95)
03/??/94 Terry starts work at Donahue ranch. (ck trial testimony for dates)
03/02/94 Terry checks into Sunset Motel #30 - used real name.
03/02/94 Bridges - ? call from Great Western Inn, JC. (Is this a meeting? L&G?)
03/03/94 Bridges - ? (Marife?) calls from Santa Barbara CA.

03/06/94 MAC at GV to Ed Golobay.
Gap in Bridges calls until 03/14/94
03/07 or 08/94 Guthrie 302 says he & L arrive in Green Bay (p.13)

03/11/94 **Greenbay, Wis. Robbery** East Town Mall, $32,124.00 G and L. ****G 302 says they return to Cinn. then go to Pittsburg & rent safehouse at 1103 Elm St. under L's alias, Donald McClure. According to p13, this is base of ops for remainder of '94*** Note: this is within days of Nichols moving into area*** Other records show they began rent on 4/1/94. 

03/14/94 Bridges - Terry? Makes 10 calls from JC.
03/16/94 Terry files non-citizenship papers in Marion

03/16/94 Bridges - Terry? from Marion to Fortier's. 1m.

03/16/94 Bridges - Terry? from Marion to Fortier's work 5m. (Msg for MAC that he is moving and his new # at the ranch?)
03/17/94 Terry checks out of Sunset
03/17/94 Terry has new phone in Marion (This is likely when he starts work)
03/17/94 Bridges - MAC in GV calls Terry in Marion. 7:19pm MST 00
03/24/94 St. of GA puts Langan's case on "inactive docket"

03/24/94 Bridges - Terry calls Philippines from Marion 28m. 

03/25/94 Terry Marion res. calls Fortiers 19m.
03/25/94 Bridges - Terry calls Jaraive in Philippines 28m.

Gap in Bridges calls until 04/28/94
03/26/94 Terry Marion calls Jaraive in Philippines 5m.

03/26/94 Terry Marion calls Jaraive in Philippines 49m.

03/28/94 Call from Fortiers to Mac NY 2m.
03/29/94 Mac? coll? (7:29pm MST frm Von's Market pp Boulder City to Fortier's 2m
03/29/94 KS issues Guthrie DL, alias Joseph D. Smith, Rt2, Box 620, Elk City, KS
03/30/94 Terry Marion calls Fortiers 1m.
03/30/94 Fortier res. calls Macs NY no conn.

Gap in Fortier's calls until 4/28/94
03/31/94 Terry Marion calls Jaraive in Philippines 32m.

04/01/94 L&G rent safe house Pittsburg, KS. (L's alias Donald McClure does deal -- gang vacates 10/14/95 and sets up in Columbus.)

04/??/94 Per ARA 302 vol. 2, July 2, 1996, G was in a Kinko's in Roanoke, VA.

04/??/94 **Mac-Fortier take gun course from Mac McCarty (They are recruiting) (DO 5/21/95)
04/05/94 Call from Philippines to Terry's Marion res. 45m.

04/11/94 Call from Philippines to Terry's Marion res. 11m.
04/12/94 Terry gets Kansas DL.
04/12/94 Terry Marion calls Jaraive in Philippines 18m.

04/14/94 Terry Marion calls Jaraive in Philippines 16m.
04/14/94 Terry Marion calls James 24m.
04/21/94 Marife returns from PI (need to ck exact date of return)
04/22/94 Terry Marion or Marife calls Starglad in Philippines 15m.
04/27/94 Call from Joyce Wilt's (Terry's mom) to Terry's Marion res. 4m.
Gap in Terry's calls from Marion 4/27 until 6/14.
04/28/94 Fortier's phones used to call Mohave Comm. Coll. Bullhead City, AZ. 2m. 

04/28/94 **Bridges - Mac calls from GV to Walter Bassett in Prescott (Head of Ariz. Patriot's Militia group -- Basset will later testify that Mac and Fortier visited him - Recruiting)
04/30/94 Bridges - Terry or Tim calls from Marion to acc. bal.
04/30/94 Fortier phones (12:14pm MST) to Longhorn Trading in Bullhead City 2m 

04/30/94 Fortier phones (12:21pm MST) to Walter Bassett  9m. (Recruiting) 
04/30/94 M.Thomas hosts skin-head concert in PA. S.Kenny says first time met.

Gap in Fortier's phones until 5/9/94
Gap in Bridges calls 4/30 - 8/31/94 (*This long gap is mystery - Are they using a different card?)

05/??/94 Mac quits TrueValue Kingman after short period as yard boy. (Ck date)
05/??/94 Sometime in May Mac arrives at Moore's unannounced.  Moore is there this time.  Stays one night, says he is going to look at Russian tanks in MS. & go to FL for some money from his sister's husband & to MI.  Says he has been living in caves in Kingman area. ****** TT-N9321 and 9380 Mac stays three or four days, has another argument with Roger and leaves.  TT-N-9087 At 9445 Moore says Mac did maneuvers and lived in caves south of Kingman. ***OATMAN***? 

05/09/94 Fortier's phones to Para Products Bullhead City 2m.
05/11/94 * Fortier's phones used to call Von's Market pp three times between 7:26pm MST and 7:33pm MST 1m 1m 1m. (Who are they looking for?)
05/15/94 Fortiers phones call Catherine E. Katus in LV twice 1m 1m
05/16/94 Fortier's phones call LV Review Journal 3m.
05/19/94 *** Kansas City, Mo. Robbery **** 10129 State Line Road $6737.00 G&L (302 pg. 13 says G&L rtn. to Pittsburg, then go to Cinn for another rob. Called off rob. May have made attempt at Society national in Springdale with Kenny but Kenny chickened out.) Note: Is Kenny playing role similar but distinct from Mac and acting as scout for jobs?)  No switch car.  Used maroon wagon. L&G left Pittsburg and went to KC same day as robbery.  L wore blue work pants, white hard hat. G wore dark blue work pants, orange safety vest, hard hat. Red maroon wagon for get-away. Dye packs exploded & had to clean money.  $6,500. 
05/20/94 Fortier's ph to Mohave Com. Coll. Lake Havasu City, Az. 1m.
05/23/94 Fortier's ph calls Az. Republic, advertising in Phoenix 2m.
05/23/94 Fortier ph calls Loomis Armored Car, Bullhead City 3 times 1m 2m 1m.
05/23/94 Fortier's phones calls AZ Republic, Advertising, Phoenix 6m.
05/25/94 Fortier's ph calls Grady & Shellie Phipps Litchfldpk, AZ 6m
05/30/93 John Hersley testifies McV trial Mac worked through end of May at True Value. This is VERY doubtful as timeline shows. (ck dates -needs to be resolved)
06/07/94 Fortier phone (Mac?) to Carol Moore res.(Roger Moore) Hot Springs. 18m.
06/08/94 Springdale OH Robbery 11355 Princeton Pike. L charged. G&L.(G-302 p14 
says they returned to Pittsburg KS) Stayed til early June, went to OH to case banks.  Used switch car. Left grenade in drop car. Dye pac exploded, netted only $2100.00 Used Halloween masks. 
06/14/94 Call from Fortier's to Midus shop in Bullhead City 9m.

06/14/94 Nichols calls from Marion res. begin again.
06/14/94 Nichols Marion to Gibson in Ca. 1m.
06/14/94 Nichols in Marion to Boyd in Ca. 1m.

06/14/94 Nichols in Marion to Gibson in Ca. 31m.

06/20/94 Nichols Marion calls Starglad Philippines 46m.

06/23/94 Nichols Marion calls Boyd in Ca. 1m.
06/24/94 Nichols Marion calls Gibson in Ca. 9m.

06/24/94 Nichols Marion calls Boyd Ca. 24m.
06/30/94 Nichols Marion calls Boyd Ca. 2m.

06/30/94 Fortier's ph to Bertha Tarantino La Mesa, CA. 4m.

06/30/94 Fortier's ph to Crossroads of West Gun Show, Kaysville UT. 2m. (Bangerter?)
07/03/94 Nichols in Marion to Boyd Ca. 2m.

07/03/94 Nichols in Marion to Fortier's res. 16m.

07/03/94 Fortier to McVeigh home in NY 3m.
07/03/94 McVeigh NY home to Nichols res. in Marion 2m.

07/03/94 Fortier's phones to Tele Tips in Mohave Vly AZ. 6m.
07/03/94 Macs NY res. to Fortiers 2m.
07/04/94 According to Reyna? Mac flies to NY (Grandfather ill or dead) (ck this)
07/06/94 Terry Marion calls Gibson in Ca. 8m.
07/07/94 Terry's res. in Marion calls Lana in LV.

07/07/94 Fortier's res. to Wm. and Pat Peters in LV. 3m.
07/07/94 Springfield MO robbery 3230 E. Battlefield, $3,626.00 G&L. (g-302 p29 L wore Nixon Mask.) g-302 p14 says returned to Pittsburg, KS. Used switch car. G wore "church lady" mask.  Left road flares for IED. Both went in bank. G-302 said L spent previous week checking banks in Springfield.  Dye pack exploded. Net was $2,500. 

07/09/94 Mac at birthday party in Kingman for daughter of Norma Koalska
07/10/94 Nichols in Marion calls Gibson in Ca. 39m.
07/10/94 Call from Nichols res to Fortier's 14m.
07/12/94 Gibson in Ca. to Terry Marion res. 13-14-3m.
07/14/94 Tim ltr 2 Steve (old friend) refers to his loc. in Oatman (pg. 20&21)
07/14/94 Fortier's phones to Bertha Tarantino La Mesa, Ca. 1m.

07/16/94 Fortier's calling card used at William Drakes in Tucson AZ to call Fredericks of Hollywood in Compton, Ca. 1m
07/17/94 **Collect to Nichols in Marion from USO Club, Ing. Ca. 2m. (Marife whoring on way back from Philippines? Pretty sure this is a return trip for her.  Need to check. OR, is it Tim McVeigh with Colbern?**
07/19/94 Fortier's (3:08am MST) to Office of Serviceman's Group, Newark NJ. 1m.
07/19/94 Fortier's (at 3:12am.MST) to Carol Irene Blodgett in Denver, Co. * 1m
07/19/94 Fortiers (at 12:39pm) to Fredericks of Hollywood Compton, Ca. 2m.
07/19/94 Fortiers to Olive Garden Rest. LV. 2m. 
07/20/94 Steven Garrett Colbern (age 35 ck this) arrested in Upland CA. (assault rifle, two loaded handguns, silencer, knife, device to convert weapons to full-auto, homemade video showing full auto 50 cal. Browning machinegun.)
07/20/94 Call from Fortier's to Midus shop in Bullhead City 1m.
07/21/94 Nichols Marion to Boyd in Ca. 12m.

07/21/94 James to Terry's Marion 4m.
07/22/94 Terry calls Starglad in Philippines 10m. (Is Marife back in Ks - calling fam?)
07/25/94 *Mac best man Fortier's wedding, Treasure Island Casino - Vegas - honeymoon lasts 1 wk. 

07/28/94 Fort. res. gets a Collect? or calling card call from Salt Point Motel pp in Timbercove, CA. 5m?? (Is this Mac house-sitting? and who is calling?)
07/29/94 Fortier res. to Terry's Marion res. 25m. (Mac staying at Fortier's or is he in Marion?)
Part of Aug. or Sept. (witness was vague) Mac spends a few days doing landscape job for Paul Chamberlain. (Nichols trial testimony - Is he broke from Vegas gambling and hookers?)

IMPORTANT NOTE-FROM THIS POINT, UNTIL FIRST WEEK IN OCT., MAC LEFT KINGMAN AREA.
08/??/94 Mac tells of trip to S. Dak. in August and where he met some bikers. (Mac mentions Sturgis - Each year Sturgis hosts "Rally and Races in early August - Sturgis is on I-90 20 miles west of Rapid City.)

08/01/94 Terry calls Starglad Philippines from Marion res. 37m.

08/03/94 Fortier res. to Treasure Is. Casino, Vegas. 4m Fortier's should be back from honeymoon. Did they call hotel to check on something? Pics of wedding,etc.?
Gap in Terry's calls from Marion res. 8/1 to 8/5
08/03/94 ***Omaha, Neb. Robbery*** $9,500.00 1726 N. 120 ST. (surv. photo signed by G) L&G charged. **Note that g-303 p12 says gang changed goals after this robbery.  See how this fits with accumulation of explosives by Nichols and Mac.  Note: g-302 p14 says that G&L then went to see Mark Thomas about additional recruits.  Thomas said to return in Oct. for a gathering he was planning. ***This is likely key meeting.  Thomas is going to ok bombing and get extra help******* After this L&G return to Pittsburg. Note MAC there by 8/15/94** Could he have been with L&G on Omaha job and then gone to Thomas, also? Page 53 says L&G went to Omaha twice from Pittsburg before the robbery.  Beginning 2 1/2 weeks before driving maroon wagon. L&G stayed in several motels, returned to Pittsburg couple of times before completing robbery. L used Serbian language.  Both inside with switch car outside.  
08/05/94 Nichols call from Marion to Donahue ranch house
08/09/94 Nichols Marion to Gibson in Ca. 47m.
08/10/94 Call from Joyce's res. to Terry in Marion 2m.

08/10/94 Nichols Marion res. (MAC?) to Fortier's res. 26m.

08/12/94 Nichols Marion res. to Boyd in Ca. 1m.
08/12/94 Nichols Marion res. to Boyd in Ca. 1m.

08/1394 Nichols Marion res. to Boyd Ca. 14m.
08/13/94 Nichols Marion res. to Gibson Ca. 5m 

08/14/94 Nichols Marion res. to Gibson Ca. 1m.
Gap in Nichols from 8/14 to 8/19
08/15/94 Mac got Blockbuster video card in JC *** (Mac in cent. US & so is G&L)

08/17/94 G? mails several letters from Syracuse NY. Or, does he? Witness says he is asked to mail letters for G in order to build alibi. (Find this 302) Probably trying to send feds to NY and away from KS.
08/19/94 Nichols Marion (MAC?) to Fortier's work 7m.

08/20/94 Padilla calls Nichols in Marion
08/23/94 ATF gets tip form TPD about Carol Howe.
08/24/94 Travelor's Express MO purchased $50. For DB card. Nichols hw.

08/24/94 ATF SA Angela Finley interviews Carol about WAR and Mahon and job.

08/24/94 Nichols res. calls Gibson Ca. from Marion 16m. 
08/25/94 ATF signs Carol in CI contract.
08/25/94 Nichols Marion res. calls Fortier's res. 12m.

08/26/94 ATF photo's Carol and she tells Angie about Turner Diaries.

08/27/27 &amp; 28 Carol gives more info to ATF about Mahon.
08/30/94 Terry Marion calls Boyd Ca. 1m.
08/30/94 Carol polygraphed by Tulsa ATF.
08/-09/??/94 Late Aug or early Sep ****Mac writes Fortier that he will take "positive offensive action against the government."**** MAC has prob. been away from Kingman several weeks.
08/31/94 **Bridges - MAC in Pensacola, FL (Mom's hometown) calls Eileen, F. Page in Equ Gallie, FL. 00 Note: Only a few weeks ago Mac took a manual labor job in Kingman for a few days.

Where are L&G? Note: L&G are off the boards since meeting with Thomas***)
08/31/94 Carol meets with Mahon to discuss trip to EC.
09/01/94 Bridges-Mac in Port Charlotte FL w/sister, bro-in-law, calls acct. bal.
09/??/94 Mid-September Rocky, Wanda and Patsy Crow and children move to Kingman. 

09/??/94 Fortier orders Patriot Report after Mac shows him a copy.
09/??/94 **Per G-302 p14 L moves in with (transvestite) woman Overland Park, KS.
09/??/94 G-302 p29 L purchases Realistic UHF-FM rec. used for several rob. from Overland Park radio shack. 
09/01/94 Terry gives Donahue notice - will quit in 30 days. (ck this)
09/02/94 Carol travels alone to EC for the day.
09/02/94 Mac sends $50.00 to Spotlight to update Bridges' card. (NB: This is unusual.  At trial it came out Nichols always bought the MO.'s.  **Until now, Mac rarely used card.  During next month he’ll use it extensively to call about explosives, normally do so from TLN's Marion residence. Is he setting him up?** 
09/04/94 Terry Marion calls Starglad - Philippines 23m.
09/04/94 Terry Marion calls Gibson in Ca. 31m.
09/05/94 Mac calls from Miller and Davis res. (his sister's) in FL area.
09/06/94 Terry Marion calls Starglad Philippines 26m.
09/06/94 Terry Marion calls Boyd Ca. 8m.
09/07/94 *******CH, Mahon bros. & Rob Bales go to Catoosa, shoot guns. Mahon tells CH race war will begin on hottest day of '95 and to prepare for it. / Mahon says Metzger is coming to town in Nov. ********

09/08/94 Fortier res. to Nichols res. in Marion. 4m Last call from F. res. until 10/01/94 when Fortier res. is called on Bridges Card from Ks. 

09/09/94 Nichols res. calls Starglad Philippines 15m. 
Gap in Bridges calls until 09/12/94 . Several fm Marion area thru date of next robbery. (check this)
09/12 & 13 CH at EC (check ATF reports for info and include here)

09/12/94 ***McVeigh rents room at El-Siesta in Vian, Ok. Note: L&G are unaccounted for.
09/13/94 ***Grand Jury says conspiracy began this day.
09/14/94 Cary Gagen issued letter of immunity in Denver. Claims he met in Kingman white guys using Hispanic names, talking about bombing fed. bldgs. 
09/14/94 Mac photo'd at Equity Numismatic, Wichita 12:05pm, Marife in car. Sells coins, gets check for Marife to cash. (ck trial transcript for amount of check)
09/14/94 CH debriefed by Angie - says Andy took her out, fired at her feet.

09/15/94 Nichols Marion to Fortier's
09/16/94 Nichols calls Starglad Philippines 1m.
09/18/94 Collect call Inglewood CA airport to Marion 2m. (Marife leaving again)
09/19/94 ***CH & Mahon go to range near Tulsa Int. Airport. Mahon tells her he will move his travel trailer to EC to prepare for war with gov. next year.

09/20/94 Bridges - Terry or Mac (both in town) call acct. bal. from Marion res.
Gap in Terry Marion calls until 09/22/94
09/21/94 ***Overland Park KS. 6879 West 91st St. (Kansas City area) Robbery *** G&L g-302 p14, they return to Pittsburg.  G-302 p59 G&L left Pittsburg 2 hours before job.  Said they already cased bank. L had been spending his time in KC with girl. Drove to Overland Park in maroon wagon. (Wagon reg. in Kansas to George Tucker & GTE Fibre Optics, later given to Kevin in April or May of 95.)  L&G went inside bank. Both wore hard hats, camo masks. Left IED. Went to Pittsburg in wagon, used it in job with stolen plates.  13,000. Net, kept 4,000 each. ?? Said co. got rest.??  THIS PATTERN IS CONSISTANT.  OBVIOUSLY SOMEONE ELSE GETTING A CUT. L stayed 2 days Pittsburg, returns to KC. No statement about bank video. 
NOTE: THIS IS LAST ROBBERY FOR OVER A YEAR WHERE G. SAYS NO GETAWAY DRIVER IS USED.  I DON'T BELIEVE THIS.  ALSO, G GIVES MONEY CUT ON MOST JOBS AND THERE IS CLEARLY A THIRD OR MORE UNACCOUNTED FOR.  
09/21/94 $50.00 Travelers express m.o. purchased for Bridges card. (check trial transcripts for handwriting)
09/21/94 Bridges - Terry or Mac from Manhattan payphone (3:27 pm. to check bal.
09/22/94 Marife leaves for PI (ck this - conflicts with collect call earlier)
09/22/94 Carol moves into house in N. Tulsa.

09/22/94 **Mac rents storage locker in Herington (Shawn Rivers) Unit 2 paid thru 4 mos. Renews later for 4 more mos.-- paid thru 5/22/95.
09/24/94 Bridges - **MAC calls NY res. from Terry's Marion 13m. Note: Heavy call volume w/Bridges card by MAC begins.  (This is a Saturday)

09/24/94 Bridges - MAC from Terry Marion to Pfaff - 4 calls.

09/24/94 Nichols Marion - several calls (Mac) to several chemical cos.

09/25/94 Nichols Marion calls Phil. Air Lines. (Terry preparing to leave US)

09/25/94 Nichols Marion calls Jaraive Philippines 1m.
09/25/94 Nichols Marion calls Starglad Philippines 1m.

09/26 & 27 ATF wires CH's apartment.
09/26/94 Bridges - ? (Mac - but sure could be Terry) from Jim and Bernice Beach's DBA HRK resale shop) in Marion to Mid-America Chem. OKC three times.
09/26/94 Nichols Marion recvs from Philippines 25 m.
09/27/94 Bridges - This is a Tuesday.  Mac makes several calls to chemical co. from PP's in Marion. Clear from call records that these calls made at time of day Nichols would be working the farm.

09/27/94 Nichols Marion receives call from Philippines 26m.

09/28/94 CH meets with Mahon and discusses making a destructive device.
09/28/94 Bridges - Mac makes 9 calls to Racing fuel cos from PP's in Marion.

09/29/94 Moving sale at Nichols Marion res.
09/29/94 Bridges - 2 more calls to explosives oriented cos from TLN Marion res.

09/??/94 ** Mac photo'ed at Nichols Marion - has scruffy beard, longer hair.**

09/29/94 $30.00 MO purchased for Bridges card - Mac's hw.
09/30/94 CH reports to Angie that Mahon paranoid about building dest. device. 
09/30/94 *40x50lbs fertilizer purchase at McPherson Coop - Mike Havens - witness 
reports use of red ford pickup bed trailer. (EC has orange one at Andy's place)

09/30/94 Terry's last day to work at Donahue's - (quits around noon, Friday.  Says he and Mac will do gun shows.)
09/30/94 Donahue sees Mac (7pm) at Marion res. putting camper top on TLN truck.
10/??/94 G-302 page 60 L&G arrived Columbus area early Oct. w/ Scott Stedeford.  The three had been at Thomas'??? They stayed three or four days casing banks then went to Pittsburg. (COULD THEY HAVE FIRST HELPED WITH QUARRY ROBBERY???) Purchase drop car. Next trip to Columbus is same deal. Stayed through week then back to Pittsburg. After returning to Pittsburg they stay for weekend, then take blue van, red maroon & head back to Columbus.  Note: 302 says they plan to go different directions afterwards.  The last trip G believes they were in town for two days. (At this point he says this is their third trip to Columbus. (Note: When did bank robbers go home for the weekends?) NOTE: THIS STORY CHANGES FROM EARLY ONE. ***Also see ARA vol.2 302 on Gloria Herber owner of Cloverleaf Inn, Fogelsville, Pa. Who turns over all reg. for Oct. 94.  1/23/97.
10/01/94 Nichols res. in Marion calls end at 8:03 am.
10/01 or 02/94 ***Marion rock quarry robbed/explosives (weekend)*** Note: L&G?

10/01/94 Mac reported at Topeka Drag Race at 1 pm.
10/01/94 Bridges - Mac to Fortier's at 2:08 pm. from Wamego PP. 9m.

10/01/94 Bridges - Mac to Pfaff at 2:20 pm from Wamego PP 2m. (note: soon both will leave Kansas with stolen explosives and store them in Kingman.) 
***Important Note: MAC APPEARS TO HAVE BEEN AWAY FROM ARIZ. SINCE LATE JULY****
Gap in Bridges calls from 10/01 to 10/05/94
10/02/94 Mahon pushes his way into Carol's apartment.
10/02.94 Donahue sees Terry's truck at res. around 7pm.
10/03/94 Storage locker rented in Flagstaff area - ** (great mystery)
10/04/94 CH & Mahon go to army surplus, Walmart for surv. gear.
10/04/94 **Mac rents storage unit in Kingman 6 x 16 -- used own name - later Fort. helped Nichols and Mac unload explosives from Nichols truck. Note: Why take them to Kingman? Bomb builders?
10/06/94 Bridges call - ? - from pp Kingman to Lana's. (Mac to Terry?)

10/07/94 Spotlight rec. $30.00 mo.
10/07/94 Bridges - Mac from Fortier's call John Stupero in Lk. Havasu City 1m.

10/07/94 Bridges calls from Fortier's/Mac to ATI Power Products 1:06 pm 3m. - call to VP Racing Fuels at 2:21pm. 2m. Glenn Tipton testifies that caller wanted Anhydrus-hydrazine or Nitro-methane, another call to Coogle Trucking, Otterbein, IN. (2:25pm 1m.)
10/07/94 Fortier ph at 4:08pm MST to Riverside Resort & Casino Laughlin, NV 1m.
10/07/94 Fortier phones at 4:10 pm to Riverside Motel Bulhead City 2m.
10/07/94 Fortier phones at 4:13pm. to Cinema Theatre LkHavasu Cy, AZ. 1m.

10/07/94 Fortier phones at 4:14pm. to London Bridge Theater, Lk Havasu City 1m.

10/07/94 Fortier phones at 4:44pm to City Cinema Bullhead Cy. 2m.
10/08/94 Mahon bros take CH & Rob Bales to EC. On way pick up Mahon's trailer (Airstream) CH reports Mahon spoke at church, threatened to kill snitches.
10/??/94 ***G-302 p14 says that in 2d week Oct. L&G meet at Thomas' PA home, form separate cell in his group. AN? (ISN'T THIS IS REALLY ABOUT THE BOMBING CELL?) L&G introduced to Scott Stedeford, aka Tuco.  He will be trained by L&G. Money to be sent to Thomas.  They leave for Columbus to do job. Note: This is likely a replacement for MAC who will be spending time planning with others for the bombing.**

10/11/94 Bridges - Mac? twice from Fortier's to Lana's 1m &amp; 2m.
10/11/94 Stedeford travels to Sunbury OH to prep bank rob. (GJ - McCarthy prob.)

10/11/94 Angie and Carol go to Army Surplus and buy 4 grenade casings.
10/13/94 Carol pages Angie about Mahon stalking her.
10/13/94 Mac at Kingman stor. unit -- pays for 2 mos. -- later pays thru 2/5/95. (ck this for additional payments) I also show him doing this on the 10/27th.

10/14/94 CH goes to EC for day and night.
NOTE: MAC AND TERRY WILL IMMEDIATELY LEAVE AZ FOR KANSAS.
10/14-16/94 Mac (Tim Tuttle) at gun show in Col. Springs, Co.

10/16/94 TLN (Terry Havens) rents room #15 Starlite Motel, Salina KS. 1n.1per.

10/16/94 Jennifer ? (4:05pm EDT) from Macs NY res. to Fortier's 2m.

10/17/94 TLN (Joe Kyle) rents storage locker #40 in Council Grove, KS.

10/18/94 TLN purchases 2,000 pds fertilizer (Mike Havens ) McPherson - two persons reported with red trailer MAC??? (ck this on trial transcript)

10/19/94 Mahon reported by CH (to Angie later) to be at her door yelling.

10/19/94 Mac photo'ed Equity Numismatics, Wichita 10:11 am. sells $2,238 coins.
10/20/94 Terry (Joe Kyle) rents room #107 at Amish Inn - (one person on card)
10/21/94 TLN & Mac in Dallas. Trial witness has rec. 3 drums of nitro. No ID.
10/21 & 22/94 Tulsa Gun Show, Is Karen Anderson or Roger Moore there? (ck this)
10/21/94 Mahon goes to EC and picks up Andy and Eddie and returns to Tulsa.

10/22/94 CH to T. Gun S., Andy disappears. That night Andy & Eddie eat at her place. After dinner they play with grenades, then she takes them to Mahon's.  (Who do you suppose Mahon has been entertaining at Godiva's?) (Have they hooked up with Mac at the show and been scoping-out Moore or meeting with Karen about robbery?)  VERY IMPORTANT *** CHECK OUT ***
10/23/94 CH takes Andy and Eddie back to EC and she goes home.
10/23 & 24/94 Several Bridges calls from JC and Topeka. One is to Fort. res. 5m.
10/24/94 ***Terry rents box Manhatten "Mail Boxes" - #197 "Ground Zero Impact"
10/24/94 G as Joshua S. Harrington, purchased .22 long rifle in Hebron, OH.
NOTE: 22'S ARE NORMALLY USED FOR ASSASSINATIONS. - ROGER MOORE??

10/25/94 Bridges - Terry ? 9:25am calls from JC to Lana 
10/25/94 ***Columbus, Ohio Robbery *** East University and Hubbell, $3,400.00 / 3 robbers /L charged along with Stedeford & G. Note: **THIS MAY BE FIRST ROBBERY THAT MAC DID NOT PARTICIPATE IN.  G-302 says this is initiation for Stedeford!!!
P60 G-302 says gang came into Columbus from Thomas' in PA early in Oct.  I think they may have helped with quarry robbery -just a hunch.  They came and went from Columbus to Pittsburg on weekends.  On third trip to Columbus they took blue van and maroon wagon because L&G planned on going different directions afterwards.  This last trip they get to Columbus two days before job. Have drop car. L has on construction hat, camo face mask. Stedeford same.  Both wearing sunglasses.  Stedeford shouts Spanish, leaves IED. L drops hat, face mask in bank.  G drives drop car. Return to motel, get vehicles, head to Thomas' in PA. BUT DID ALL GO TO PENN? PROBABLY ONE WENT SOMEWHERE ELSE. AZ? No mention of surv. photos. They spit 3100 equally. *** Earlier in G-302 says L&G return to Pittsburg in blue ford van (presumably Scott Stedeford goes back to Thomas'.)  L&G stay in Pittsburg for four or five days until they get beep on G's pager from Stedeford.  Arrangements to meet Scott, Thomas near EC. NOTE: STORY DIFFERENT P63 OF G-302.
NOTE: AFTER BUYING RACING FUEL AND MORE FERTILIZER TERRY AND MAC RETURN TO AZ. IS LANGAN FOLLOWING A DAY OR SO BEHIND???
10/25/94 TLN/Joe Havens, handwriting stipulated to by Tigar, one other person, (MAC?) rent room at Buckaroo Motel in Tucumcari, NM #18. 
10/27/94 ***Mac payment on storage unit Kingman. Paid thru 2-5-95. (Ck this)
10/27/94 CH & Mahon meet to discuss trip to EC.
10/29/94 Bridges call/Mac or Terry? from Fortier's to Lana's. 1m.
10/29/94 Bridges call/Terry? fm MightyMart pp,1 blk frm Lana's, to Fortier's 4m.
10/29/94 Mac lvs Fortier's for KS, msg to TLN they will see each other later.
10/29/94 My notes show Mac and Terry at Albuquerque motel (ck this)
10/31/94 Bridges/MAC? call fm motel in Pratt, KS to Fortier. 3m.
10/31/94 Fortier buys CJ-7 jeep.
11/??/94 Colbern leaves Cedars-Sinai Research Inst. in LA, (per article?)

AFTER ONE WEEK TERRY AND MAC RETURN TO KANSAS.
Late 10/- or early 11/-/94 L&G buy white van/ Prep for Moore job?? Pd. $1,000
G neg. purchase, signed bill of sale, Joplin. Seller: was dark complexion - possibly Italian. (See Tony Handley 302 ARA 2/14/96)
ABOUT THIS TIME L&G GET BEEP TO MEET THOMAS NEAR EC. DO THEY MEET AT GEARY LAKE FIRST??? NOTE THAT JACKS, MAC AND TERRY GO TO MO. 
11/??/94 Shawn Kenny notified that he is accepted in US Army.  He reports in 2/96.
11/01/94 TLN, Mac meet at Geary Lake (This is their historical "rallying point")
11/01/94 Bridges - Terry in JC calls Philippine Consulate 3 times

11/01/94 Fortiers ph 2 tm to Lonnie Hubbard (friend of Fort.) Cheyenne, WY 1m 1m
11/02/94 ATF rewires Carol's place
PREPARATIONS FOR ROGER MOORE ROBBERY
11/02/94 Two real estate agents in Cassville, MO report visit Mac, TLN, Jacks.
11/03/94 CH, Mahon to EC/six armed men meet them at gate in confused state.
Reports/while there they detonate grenades, discuss availability of Semtex.
11/04/94 Fort. res. to Mohave CC Bullhead Cy, AZ. 2m. 
11/04-06/94 Mac rents room Kent OH, attends gun show. Has table w/couple of 22's his grandfather bequeathed him. He is there for an alibi.  
11/04/94 Abt 6 to 6:00am Karen Anderson leaves house for gun show in Shreveport. 
11/04/94 Gap in Fortiers outgoing toll calls until 2/14/95.
11/05/94 ****Roger Moore gun robbery at 9:15 am on Sat. *** L&G? 

MAC NOW IN UPPER NY & MI FOR SEVERAL WEEKS - TERRY HEADING TO PI - HIDING AFTER MOORE JOB WHICH WAS SUPPOSED TO BE A MURDER? According to TT trial testimony, Moore got up at 8:45, went into kitchen for orange juice, eventually decided to take care of the livestock before having breakfast. Abt 12 ft from driveway he heard voice from behind barn say, "Lay down."  He turned, saw man in camo, black ski mask, pistol grip shotgun w/garrote wire, wore gray combat boots, prob. Israeli, worn. Probably wearing camos over other clothes. Some grown on his lip, tanned, 5/10,165pds. (Looking up at angle) Once inside house he put police ties on hands, feet, duct tape on mouth, coat over Moore's head.  Robbery took 1 1/4 hours. Robber said he had man waiting outside, not to move, then left.  Robber used Moore's van to haul off guns, $8,700. cash frm desk.  Van left 2 miles from crime (crow flies), 6 mi driving.  Moore testified MAC visited his home THREE TIMES.  He met MAC Jan. 93 Ft Lauderdale gun show. (9306) Then at Dinner Key in s. FL 1st wk Feb. 93, then Tulsa 1st wk Apr 93, before Waco fire.  AFTER BOMBING MOORE TOLD FBI THAT ROBBER WAS DARK COMPLECTED. TT-N 9353. Under cross Moore admitted Karen hired PI in Muskogee, Charles Abeyta, to check Ft. Smith area for guns. 9370. ** Moore left message for Karen to call him Sat. after robbery in order to get her to buy 2 shotguns.
11/05/94 Karen testifies she began trying to get hold of him around 5 pm, took her 4 hours, he told her to buy 2 shotguns. TTN – 8990
11/05/94 Bridges/Mac at pp Kent OH to Fort. at 8:09 pm EST 11m. (ck info on Terry checking into Sunset Motel)
11/06/94 ** G-302 L&G lve Pittsburg for IA. Note: Woodmarc - Winterset? He rents rooms in Adair 11/6/94 He prob. never went to Pittsburg, but drove straight to IA after doing Ark Bob. See Spangler 302 ARA vol.1 3/11/96.

11/06/94 Karen does not return home until Sun night after buying 2 shotguns.  ** Said Roger would not open door for her, made her open door w/her own key. *** TTN-8991 At 9025, TTN Karen brings in phony gun list. 

11/06/94 ***Guthrie using Robert Simpson, 2467 Harris Ave, Hot Springs, Ark. rented room from 6-12th at Jesse James Inn, Adair IA. NOTE ON THE 10TH HE ADDS A ROOM FOR ONE NIGHT.  WHO IS THIS???? TERRY OR TIM????
11/06/94 **Terry rents storage locker Council Grove, KS. (ck this - was it 7th?)
11/06/94 Bridges - Terry calls acct. bal. from JC.
11/06/94 Bridges - Terry from JC & Manhattan calls NY for Mac. - abt 1m each
**** Note - Water's True Value is in JC (FBI error on phone records) ****
11/06/94 Bridges/Mac in NY calls KS several times looking for TLN.
At this time Mac tells sister he is upset - a contract to kill was not fulfilled. He also has her launder some bank robbery money.  He will leave before Christmas.
11/07/94 TLN/(Ted Parker) rents storage locker #37 Council Grove (ck this?) 
11/07/94 TLN (his hw) sends $100.00 m.o. to Spotlight on Bridges card.

11/07/94 TLN sends $300. and $100. m.o. to Marife in Cebu.
11/07/94 TLN/Ted Parker at Travelers Motel #12 Manhattan, KS. 1night/$24.00.
11/07/94 Bridges/Mac looking for TLN from NY, calls Manhattan motel 1m.
11/07/94 Bridges/Mac calls Fortiers 4m. (story was Mac told him Terry got Bob)
11/07/94 ****TLN leaves for Lana's LV (heading to PI) 
NOTE: TLN DOES NOT APPEAR TO MAKE IT TO LV UNTIL AS LATE AS 15TH. (COULD HAVE BEEN A BIT EARLIER) DID HE GO TO IA 1ST, HOOK UP W/L&G? SEE: ADDITIONAL ROOM RENTED IN ADAIR, IA ON 10TH ONLY. THIS MOTEL ONLY 30 MILES FROM WINTERSET, IA WHERE PH RECORDS FROM WOODMARC INDICATE EXTREME INTEREST BY FBI AT THIS TIME. WAS LOOT SPIT UP FROM MOORE JOB, THEN TLN TAKES N. ROUTE TO LV AS WAS HIS HABIT? COULD MAC BE MEETING WITH TLN, L&G TO DO JOB IN WEST DES MOINES? DISCUSS BOMBING, SPLIT UP CASH FROM MOORE JOB. ETC. DOES TLN GET COLD FEET??
Gap in Bridges calls from 11/07/94 until 11/14/94.</P>

Note: Sometime in Nov witnesses report that James, Mac playing w/explosives in Decker.  Jennifer said Mac made some trips from NY during this time.

11/10/94 G adds room for one night only. Uses same info on reg. as used earlier.
11/10/94 Fort. ph to Robert & Margaret Nancarrow Clearwater, Fl. 21m. ?

11/10/94 ? (msg from JMcV) fm Ed McVeigh's Lockporte, NY to Fortier work - 4m.
11/11/94 $100. rec by Spotlight on Bridges card.
11/11/94 ***Des Moines IA Robbery *** $27,698.00 East Des Moines National Bank East University and Hubbell, (Surveil. photo signed by G) Reg. in 2 motel rms. Used drop car. G wore baseball cap, light moustache, sunglasses, const. hat, shoulder length black wig. (G-302 p28 L wore gray wig, shoulder length, gang also used 2 baby monitors wired to an IED) White construction hat. Dark blue "blast jacket," sunglasses, carried police scanner. L&G in bank, spoke Serbian.  When they left, L yelled in English, "Long live Serbia." W Note: Sup. Phone records show Woodmarc's (furniture manufacturing. plant) ph records from several #'s seized for this period. (Winterset IA 15 to 30min. fm bank) G wore shoulder length black wig, blue jacket, construction hat. **A WITNESS (Penny Moehn ARA 302 vol1 2/9/96) LATER TOLD FBI THAT GUTHRIE WAS DARK COMPLECTED. GUTHRIE CONTROLLED LOBBY, HAD IED. Both in bank.  G&L took $7,000 each and set aside rest for co.  NOTE: MONEY SPLIT DOESN'T MAKE SENSE. ALSO, STEDEFORD & MCCARTHY? I BELIEVE, ARE AT EC W/THOMAS & SON, NATE, OR HEADING THERE FOR THE VAN BUREN MEETING WITH L&G. MY THOUGHT IS THAT MAC CAME DOWN FROM NY TO DRIVE DROP CAR IN IA ROBBERY OR TLN CAME UP FROM KS & DROVE. COULD BE BOTH WERE THERE.  THIS EXPLAINS SPLIT OF MONEY. IF MAC HELPED, EXPLAINS JMCV'S TRUCK & HER AFFADAVIT (BANK MONEY LAUNDERING). REMEMBER: WHEN TLN GETS TO LV HE IS ARMED  ENTIRE TIME - VERY SCARED FOR HIS LIFE. After rob. L&G to Pittsburg then EC. ****NATHAN THOMAS TELLS FBI (SEE ARA 302 VOL.2 12/19/96) STEDEFORD DROVE HIS FATHER & HIMSELF TO EC. NATHAN SAID HE WAS TO GO TO SCHOOL, HIS FATHER WANTED TO VISIT FRIENDS. HE ALSO SAID HIS FATHER SLEPT THE WHOLE WAY BECAUSE OF TOOTHACHE.  THIS WAS IMPORTANT TRIP. THIS MAY LEND CREDENCE THAT STEDEFORD WAS NOT IN ON LAST BANK JOB.****NATHAN SAID KEVIN WAS AT EC WHEN THEY ARRIVED. BRESCIA WAS LIVING W/STRASSMEIR. TALKS ABT SCOTT HAVING .45 CAL. SILVER REVOLVER.*** THIS IS FROM MOORE ROBBERY. NATHAN SAID HE REMAINED AT EC, HIS FATHER RETURNED SOME WAY, BUT HE DID NOT KNOW HOW.  I ASSUME THIS IS BECAUSE STEDEFORD DROVE HIM DOWN.   
Note: At this point G says L called shots on the bank jobs, he took care of paperwork: Cars, fake ids, renting motels, etc. p66.
11/12/94 Mahon tells CH he wants to bomb a Mexican-owned video store.
11/13/94 Van Buren AR. L, G meet Thomas, Stedeford, McCarthy - discuss additional bank robberies. G-302 p15 says meeting began at Waffle House then moved to Motel 6 room. July 2, 1996 302 p5 vol 2. G was reg. at Motel 6 Charles Braddock. Drove Blue Chevy Van w/KS plates. Decided that Stedeford, McCarthy would pay Thomas percentage of bank robberies. They (S&M) agreed to meet L&G again on Dec. 2, 1994. 

11/14/94 Bridges/Mac from NY pp Lockport to Fortier's 1m.
Gap in all Fortier LD outgoing calls until 12/13/94
11/14-19/94 CH at EC. Andy says he spends most his money buying weapons for others. His plans are to destroy US gov. with assass.,bombings, mass shootings. CH meets Nathan Thomas who has full auto AK47. (confirms Thomas visit)
11/15/94 Bridges/TLN(Lana's) to Manhattan postal drop: forward his mail to Lana. 
11/16/94 TLN rents storage locker LV (includes mask, ski mask, gold & silver bullion, coins, jade. He hides $20,000. behind Lana's utensil drawer.
11/17/94 TLN calls acct. bal. from Lana's.
11/21/94 G - using Charles W. Bradock/Hyman Construction rented private drop from Mail Boxes Inc. Springfield Mo.

11/22/94 Bridges/Tim calls Lana's from NY pp 4m (Lana wrote she thought Tim  called fm Kingman at this time - they spoke for a bit)

11/22/94 TLN lvs for PI, calls acct. bal. fm CA airport, boards flight at 5:40pm dep. for Cebu. Story: Marife & TLN rent place while she goes to school. He goes around town each day - where she does not know. (Whore houses?)

11/23/94 Lana opens package TLN left. Inside is letter, keys. Life policy has been changed on 11/7 to Marife. Tells Mac to clear out CG #37/Ted Parker. Liquidate #40 CG. Letter refers to $20,000 in kitchen. Tells Tim to,"Go for it."
11/??/94 Lana, older son go to storage center. Find masks, wigs, panty hose, jade, gold coins, silver bars, silver bullion. ($60,000. Est. value) Circular key ring w/25 keys. Lana said several appeared to be safe deposit keys.
11/24-27/94 ***CH at EC/Records three strange vehicles visiting/Maroon s/wagon. (L&G's) BXH 346 Tenn.? red & black trk (chevy) OK SAE 162, brown trk OK 655936. Andy said small plane flew over EC. Angie's notes, "It is suspected that the aircraft mentioned was the flight made by the ATF. **DOES THIS MEAN THAT L&G HAVE BEEN AT EC SINCE THE VAN BUREN MEETING?***  
11/25/94 to 01/??95 Mac comes, goes from NY. Trips to MI, KS, AZ. Lves Nicholas home after Super Bowl. (Need more work on this period - There are a number of calls to Paulson, a trip w/James Nichols into that area to, "Collect on a debt." Trip to AZ for Fortier, then back to KS for guns. **This is crucial period.

11/28/94 Bridges/Mac calls # from NY payphone
11/29/94 Bridges/Mac calls Fortier from NY payphones several times.
11/30/94 Bridges/Mac makes several phone calls from NY payphones.
MAC LEAVES NY, HEADS FOR UPPER MIDWEST. THEN KS, THEN BACK TO MI UNTIL JAN. 31ST OF NEXT YEAR WHEN HE SHOWS UP IN KINGMAN FOR SEVERAL WEEKS WHILE FORTIER IN HOSPITAL. NOTE: HE WILL MAKE SHORT TRIP TO KINGMAN TO PICK UP FORTIER TO GET HIM TO KANSAS FOR GUNS.
11/30/94 Power company employee finds Mac's original letter to Steve Colbern.
Gap in Bridges calls until 12/13/97.
12/02/94 McCarthy told GJ that he, Stedeford, L&G met at Northgate Mall, Joplin to discuss robberies. Then went: to Pittsburg, to Cleveland to case banks (p16)
12/03/94 Mac at Kalamazoo Gun Show. (Note: I think MAC is w/Nicholas,runs into Paulson (dynamite guy, Paulson) (ck this) They talk about various explosives.) 
12/05/94 G-302 p67 L&G S&McC arr Akron area, case banks, purchase drop car.
12/7&8?/94 L&G look at drop cars, buy one. SEE ARA vol.1, Mark Jones and
12/09/94 *** Middleburg Heights (Third Federal S&L, 6849 Pearl Road, Cleveland, OH) Robbery *** $7,900.00 NOTE: THIS TIME MONEY IS SPLIT $1500.00 EACH. L in Santa suit, boys in elf outfits.  G monitored police scanner, drove drop car. (GJ charged L, G, Stedeford, McC) ****After robbery G-302 says S&M went to gun show in the Kansas City area (p16) to buy ammo. **** Note: Guess who had a table there?????************** 
12/09/94 Four men go into Cleveland bar, brag about robbery, discuss real bomb.  See ARA vol.1, Theordore Radisek int. 12/13/94.  He said they acted high. 
12/09/94 CH goes to EC for 3 wk. visit. Reports Brescia, Esther lve for about same period of time. 
12/10&11/94 ***Tim at gun show in Overland Park, KS. NOTE: OBVIOUSLY ARA HAS MEETING HERE.  EC, bombing, etc.  DID MAC ALREADY CASE NEXT BANK IN ST. LOUIS?  In any event, Mac calls Fortier about coming to KS for guns.  This makes absolutely no sense.  Why not take the guns??? There is much more here. Fortier needs to come out here for another reason.  Part of story is Mac needs some explosives out of storage.

12/13/94 Bridges/Mac to Fortier/work from Lincolnville pp (2:23 p.m. CST) 3m.  He offers him $10,000 to work for him (sell guns). Fortier says he will, will take off wk. TRIP BACK TO AZ TO PICK UP FORTIER. MAC'S BEEN GONE TWO MONTHS, AFTER DROPPING OFF FORTIER HEADS BACK TO MI, STAYS W/NICHOLAS ‘TIL END OF JAN.
12/13/94 Bridges/Mac calls Fortier fm Yucca Motel, Logan NM 9:49MSTpm. 2m. HW is Mac's, he used real name.
12/14/94 L has phony AZ lic./Samuel Martin Smith 258 Sante Fe Ave, Flagstaff, AZ 
12/14/94 Mac, Fortier meet at Mohave Motel, 7 miles away. Lori brings wrapping paper, wraps explosives in Christmas packages.

12/14/94 Bridges/Mac calls Paulson from motel in Kingman 00

12/15/94 FBI processes Chevy Impala used in Middleburg Heights job.

12/15/94 Bridges/Tim calls Paulson at 9:00 from Kingman motel.

12/15-16/94 Mac, Fortier travel to JC via OKC to get stolen guns.
***Why didn't Mac bring guns to AZ w/him?** IS MAC HAULING EXPLOSIVES BACK FROM KINGMAN!!! YES.  REMEMBER WRECK HE TOLD HIS SISTER ABOUT.  LORI WRAPPED SOME EXPLOSIVES IN CHRISTMAS PACKAGES.  THIS MUST BE AT LEAST SOME OF THE EXPLOSIVES TAKEN FROM MARION QUARRY.
12/??/94 Fortier's birthday is during this period.
12/??/94 *Mac, Fortier travel to central Kansas via OKC.

12/15/94 Mac, Fortier spend night in Amarillo Motel 6.

12/17/94 Lana finds $20,000. TLN had hidden behind utensil drawer.

12/17/94 Fortier says he headed back to AZ w/guns. Tim at Sunset. (when ck. in?)
12/17/94 Bridges/Mac calls Paulson from motel Mattoon, Illinois.

12/18/94 Bridges/Mac Gilman, IL to Lana. She says TLN not back from PI yet.

12/18/94 Bridges/Mac in Saginaw MI to Fortier fm pp, talks to James Rosencrans - offers him $400.00 to be driver for job in Midwest.

12/19/94 Angie says in report she has leaned ID of "Andy," has requested info from INS. Says she contacted OKC INS, learned of his overstay status, notes in file he always carries a .45.

12/20/94 DAVE VEVILL (ara vol.1) showed Olds Delta 88 to man name Doug Thompson.  Said he had close cut black hair w/some gray specs, late 20's.  Should be Stedeford. NOTE: THIS IS CLOSE TO DESC. HAIR DRESSER, TONYA, GAVE IN JC OF MAN WITH MAC. 
12/20/94 Bridges/Mac? fm Nicholas to Dave Paulson in Caro, MI.
12/21/95 Man using name of Thompson (prob. Stedeford) returns to pick up Dela 88. (ara vol.1 Dave Vevell.)
12/23/94 - 01/02/95 Jennifer in off & on orgy w/3 guys, 2 women. "There is a revolution coming and my brother is part of it. You will either be with us or against us."  Affidavit unsealed by FBI Buffalo AP 2/13/97.
12/26/94 Bridges - Mac? from Nicholas to his NY home at 2pm.4m.
12/26/94 3 calls/Macs NY to Fortier's place. 1m each. Is Jen making these?

12/27/94 Bridges/Several calls to Paulson et al fm pp OH. Supposedly James Nichols is w/Mac to collect debt. Is this really about Paulson buying exp?
12/27/94 ***Maryland Heights, (Commercial Bank of West Port, 2330 West Port Plaza Dr., St. Louis, MO.) Robbery *** (L, G, Sted., McC.-GJ)  g-302 p16 says they all ret. to Pittsburg in blue van, make video. They rent 2 rms. P72 G says  L wore blond wig, blue police jacket, sunglasses. McC dressed in white const. hat, wig, sunglasses. G stood where he could monitor bank, listen to police scanner.  Scott in drop car. **However, G signed sketch fm witness who described  white man w/moustache, ball cap. **G described Scott as 5'8'', said sketch was Scott.  He admitted though he didn't think Scott went into bank but had driven drop car while he/G monitored bank from his van??? Who was it really????*** Afterwards they drove to Pittsburg safehouse. During this job they used 2 scanners & walkie talkie. $35,698.29 per FBI ARA vol.1 1/12/95/G said they took $5,000 each, rest left for other co. expenses. Left IED, some kind of canister.  /Canisters contained pesticides and not smoke.  FBI has pic.

12/27/94 HEATHER BAINE (bank robbery witness ARA vol.1) Described one of two robbers as 6'1 or 6'2 and stocky with booming voice. (McCarthy)?  (Other 302's are same) The other she could not see well enough.  Other witness Karen M. Dunn 12/27/94 said the man who jumped the counter was late 30's not tall 5'8 or 5/9. Normal complexion, w/gray wig. (Langan)

12/27/94 FBI picks up film from robbery. **

12/28/94 Cindy A. Georgewitz (witness to Delta 88 car deal w/Doug Thompson (prob. Stedeford) described him as very good looking, dark brown hair, 23 or 24 yrs. 5'9 140-150pds. (See ara vol.1)
12/28/94 Call/Mac's NY to Fortier. 2m. NOTE: ***FBI SPENT TIME ASKING G ABOUT A RECEIPT FROM THE BARGAIN BASEMENT STORE THAT WAS LOCATED NEXT TO DROP CAR AFTER JOB. HE SAYS (P73) HE COULD NOT REMEMBER IT BUT THEY OFTEN WENT THROUGH ROCKERFORD, ILL.  ***MAHON'S HOME TOWN!!!** ALSO REMEMBER MAHON USED TO WORK IN ST. LOUIS* Thus, was he in on this job, too.  Was he person ID'd as Scott - they are NOT THE SAME SIZE.  (We should get sketch and description.)  

Also they had pic of bank bag from job.  G said they had several of these and burned them.  Mahon showed a bank bag to Carol once.  
NOTE: THIS IS LAST ARA JOB UNTIL MARCH 29, 1995.  THEY WILL MAKE FILM AT PITTSBURG, GO TO AZ. THEY ARE WORKING ON SOMETHING ELSE.
Gap in Fortier's calls until 1/17/95
12/29/95 FBI inspects, takes prints & samples from Delta 88 used in Maryland Heights rob. (see ara vol.1)
12/29/94 CH goes w/Millar & other EC's to OKC.
12/30/94 Bridges/Mac calls Paulson from Nicholas'.

Calls to Paulson are steady on Bridges card.
1995 =================================================================== 1995
01/??/95/95 GJ says that ARA made video at their Pittsburg, Ks. safehouse. (G-302: tape took 2 days to make at 1103 Elm Street, Pittsburg, KS. During video, G holds up copy of "Blaster's Handbook" says it would show tech. on how to blow-up federal courthouses. (pg10)
01/01/95 CH debriefed after return from EC. Says Millar told his soldiers to do what they had to do against the gov.

01/??/95 G-302 p30 L purchased blue bullet proof vest police supply Conway, AR.
01/??/95 Prob. around 2,3,or 4th letter mailed without postage to Carol Moore at old farm address AR w/return to Karen Anderson at her PO Royal.  No postage guarantees it will go back to Royal. POSTMARKED SPRINGFIELD, MO. CONTAINS ARIAL OF HOT SPRINGS HOUSE W/AREA WHERE VAN DITCHED. IS THIS MSG TO KAREN: BACK OFF???

10 days later she gets letter from McVeigh TT-N9109.

01/04/95 Bridges/Mac fm Bay City Med.Cntr. Bay City MI. to J. Nichols 3m.

01/06/95 CH returns to EC, finds tarp over something.
01/07/95 Bridges/Mac to Nichols, Paulson fm pp Harvey, IL.
01/07/95 Bridges/Mac at Nichols (Caro, MI) calls NY home 4m.

01/12/95 Letter fm Mac postmarked Buffalo to Roger Moore. VERY LIKELY HE MAILED THIS TO JENNIFER AND ASKED HER TO MAIL IT FROM NY AREA.

01/14-15/95 Mac, Nicholas to Grand Rapids gun show.

01/14/95 TLN calls Lana, says he will be back 1/16/95.
01/16/95 Mac calls Lana to see if Terry is back.
01/16/95 TLN back from PI.
01/16/95 Bridges/TLN calls act. bal. from Lana's. Within 48 of arriving in LV TLN cleans out storage unit there, heads for KS.

01/17/95 Bridges/TLN fm Lana's several calls to Malaluan in PI,no contact.
01/17/95 Bridges/TLN fm Lana's to Nicholas res. 7:13 amPST 5m.
01/17/95 Bridges/Mac at Nichols to Lana's 9:51EST 6m.

01/17/95 Bridges/Mac at Nicholas to Fortier 11:46amEST .34 sec.

01/17/95 Fortier first outgoing call since 11/04/94 to Judy Sayers Norwalk CA 1m
01/18/95 Bridges/TLN fm Lana's res. to Mac at Nicholas 9:32 PST 42 sec.

01/18/95 TLN at Lana's office.
01/18/95 Mac/Scotts Quick Stop calls Sec.Of State, Marlette MI 9:53 am. 12m.
01/18/95 Mac/McDonalds, Battlecreek, MI to Nicholas 9:08pm. EST 3m.
01/19/95 TLN contacts G. Rucker about house in central Kansas.
01/19/95 TLN cks into #56 at Sunset, later changes to #37.
01/20/95 Bridges/TLN?/Taco Bell JC to J.Nichols 1:23pm. No ans.

01/20/95 TLN ticketed at Grandview Plaza - he was at Sunset #56.

01/21/95 TLN sent $100.00 m.o. to Spotlight.
01/21/95 Bridges/TLN?/Dutchmaid Laundry, sev. Calls,1 to J. Nich. 7m.

01/22/95 Brid./?/CarWash pp Manhattan to Donald Fritch,Beatrice NE 4:18CST 4sec.
01/23/95 Bridges/?/Plaza Stop&Shop Coin calls Nicholas from JC pp 6sec.

01/24/95 Bridges/?/Denny's Rest. Beg. At 10:28 CST calls Donald Fritch, Beatrice NE 6 sec. Charles Kearby, Manhattan, KS No ans. Milton Wahl, Riley, KS 5m. Roy Wood, Manhattan 42 sec. Edward Phillips, Wamego, KS 5sec. Roy Baker, Dunlap KS no ans. Edward Phillips, Wamego KS 5sec. Michael Perry Manhattan 4sec. Is all this about calling on ads looking for RE? Several other Bridges call this same day from Manhattan & JC area.

01/24/95 Bridges/?/Mac's NY.

01/24/95 Bridges/?/Plaza Coin to Fortier res. 26 sec.

01/25/95 Fortier's to US Veterans Med. CTR. 2m.

01/27/95 TLN cks out Sunset Motel.
01/28 & 29/95 Table at Topeka, KS gun show reserved by Jim Kyle (Terry?)

01/29/95 CH to OKC w/R.Millar, Zara #4, Sarah, Rachael, Todd. Met Joe Cecil.
01/31/95 Bridges/TLN/JC calls Malaluan in PI 14m.
MAC RETURNS TO AZ FOR FIRST TIME SINCE PICKING UP FORTIER DEC.15TH. MAC HAS NOT LIVED IN AZ SINCE JULY OF PREV. YEAR.
01/31/95 Bridges/Mac arrives in Kingman, uses pp to call James Nichols 8m.

01/31/95 Mac cks into Belle Art Motel Kingman. (Is he expecting visitors?)
02/??/95 Shawn Kenny reports for service in US Army. (ARA vol. 1, 1/8/96)
02/01/95  *** L,McC,G,Sted. in AZ to rob armored car. Purchase '76 chevy pickup & '71 Ford sedan. Try to rob bank in Phoenix but waved off. They are said to have stayed a couple of weeks at campgrounds in AZ.  G-302 says that L wanted to stay in Mesa area. Rest in blue ford van & Scotts chevy van maroon that he sold to someone at EC - Andy? Gang stayed at motel, camp ground in Apache Junction,  motel Superior, AZ for about two weeks. However, G later says they did not return to Pittsburg until around March 21. During this time they followed Wells Fargo armored car #402 but backed off because of police activity and robbery at nearby movie theater, mall.  G talks about casing banks in N. Phoenix. Note that 4 hours after Kingman bombing someone places collect call fm N. Phoenix to Lori.  Is this Mac checking on HEAT?  ***

02/01/95 Spotlight rec. $100.00 m.o. w/Topeka postmark.
02/03/95 TLN at Rucker RE office in Herington with offer.

02/03/95 *TLN checks into Sunset. *(Where has TLN been since Topeka show?)
02/04/95 OKC gun show at fairgrounds.
02/04/95 Bridges/TLN calls pp at State Fair grounds OKC fm JC pp.1m.

02/06/95 Bridges/Mac calls Midus Muffler Bullhead City fm Kingman pp. 1m.

02/07/95 Angie, TOO Pat McKinley,ASAC Tommy Wittman photo EC w/Ken Stafford/OHP.
02/07/95 Bridges/Mac cks bal. fm pp Bullhead City.

02/08/95 Mac kicked out of Belle Art Motel, his deposit returned.

02/08/95 CH, Angie to OKC to visit places she went with Millar.

02/08/95 Bridges/TLN? call fm Plaza Coin in JC pp to Fortiers 1m.

02/08/95 Bridges/TLN? calls fm JC pp to Fortiers 14 sec.

02/09/95 TLN pays rent on #40 locker at Council Grove as Joe Kyle.

02/09/95 Bridges/?TLN calls Nicholas from Herr. Pp 9m.

02/10/95 TLN checks out of Sunset.
02/10/95 Bridges/TLN in Manhattan area at 1:26pm.

02/10-12/95 TLN/Joe Rivers at Motel Memory, Sedalia MO (btwn 8&9pm Sat night)
02/10/95 Mueller later reports robbery occurs after he left for gun show in LR at 3pm & on the 10th, before he returns to his res. near Tilly on 2/12 at 3pm. (why are these guys not at their respective gun shows early Sat. morning like all other gun show people?)
02/12/95 TLN cks back into Sunset Motel.

02/12/95 Tim cks into HilltopMotel, stays til 17.(Where has he been since 2/8?)
02/12/95 Bridges/Tim calls fm Hilltop svrl times to TLN at Sunset. No connect.
02/13/95 Bridges/TLN/JC at 12:46 pm to Stupero in Lake Havasu City, NV. 2m.

**(We need to see his 302's - I was told they were very interesting)
02/13/95 Bridges/Mac/fm Hilltop twice to Sunset 3m & 5m.

02/13/95 Bridges/TLN misdials to Coastal Mart KCity (across from KC Convention center **** Who is he trying to hook-up with?

02/13/95 Per lease, Unit E-10 Kingman vacated. *** Where did expl. go? 

02/14/95 TLN hw buys $100 M.O. for Bridges card, postmarked Topeka. Has he driven towards KC for meeting?
02/14/95 Fortier's/probably Mac, to John Stupero 2m. 9:57am. MST

02/14/95 Bridges/TLN/JC pp calls Malaluan Philippines 23m.
02/14/95 Bridges/TLN/JC - many to plastic cos.**DRUMS** & household.

02/16/95 TLN checks out of Sunset.
02/16/95 Bridges/TLN/UTS Waters Hardware Store JC to Coastal Mart in KC, gun show at Convention Center next weekend. No connection.
02/16/95 TLN numerous calls fm Hardware store JC to gun show promoters, plastic mfgers. ***Where is he staying?**
02/17/95 Bridges/TLN cks bal. in JC at 8:30am leaves town for IA.

02/17/95 Fortier/Mac there banging Lori - soup cans? 10:17am MST to Crossroads of the West Gun Shows 1m. Calls to Bernard Murphy La Mesa,Ca. 1m. Fred Weiss Ft. McDowell, AZ 1m. Robert Dansro Glendale, AZ 2m.  All by 10:32 am. MST.

02/17/95 Bridges/Mac/Hilltop (ck out this day) calls sev. places beginning at 12:36 pm MST. 2 to his NY res. 9sec. & 1m30sec. (Is Jenny his message center? Pattern developing he calls Fortier, Jenn before he takes off.****) Mac calls Fortier at VA MedCntr Prescott. Fortier there for back treatments, calls regularly until 3/17. Mac calls Crossroads of the West Gun Shows in Kaysville, UT. (He will head there in week, stay in St. George, UT at Dixie Palms.** Mac  calls 2 places in Wickenburg, AZ (outside Phoenix). Jack Oliphant's original camp, may have connections to Jack McLamb (ck this).***  ARA camps on other side of Phoenix, Apache Jct. & at Motel in Superior, planning bank & armored car robberies.***
02/17/95 TLN records $50.00 m.o. sent to Spotlight.

02/17/95 TLN cks bal. in Altoona, IA.
02/17,18,19/95 TLN at Des Moines, IA gun show w/table as Joe Rivers.
02/17/95 Federal Grand Jury:

…subpoenaed phone records from Ryder Truck Rental in North St. Paul, Minnesota for the period February 17, 1995 through March 21, 1995. (Memo to S.Jones 01/07/97 from Amber McLaughlin.)

Gap in Bridges calls until 2/20/95.
02/19/95 TLN cks into Sunset.

02/20/95 TLN cks bal/Waters Hardware JC, sev. calls next days fm this area.
02/20/95 TLN closes on house Herington.  $2,629.40 needed to close deal. 02/20/95 Fortier/Mac to Crossroads of the West gun show 4m at 10:27am MST

02/20/95 Fortier/Mac to Bernard L. Murphy 1m. at 10:37 am MST
02/21/95 Kingman bombing Rocky McPeak's house. (05:30) (where was Mac staying since 17? Based upon phone calls, w/Lori while Mike was at VA hospital)
02/21/95 Spotlight rec. $100.00 from McV.
02/22/95 Burhardt's **(in N. Phoenix collect or tap?) to Fortier's at 10:30 am MST 3m. (Note that all phone activity, of late, at Fortiers occurs around 10:30am) (Note: Is Mac in Phoenix area w/ARA hiding out after McPeak bombing? **ARA is casing banks in this area at this time!!**)
02/22/95 Angie learns fm Ken Stafford FBI has an inv. going at EC. 

02/22/95 RAC David Roberts met/calls USAtty Lewis re investigation EC. (ck date)
02/23/95 Roberts contacted by FBI RAC, Marty Weber: Ricks available week 2/27 - 3/3/95 to discuss situation at EC with ATF SAC Lester Martz, Dallas. Roberts then contacted Martz about setting up meeting.

02/23/95 TLN checks out of Sunset.
02/24/95 Burhardt's ** in N. Phoenix area (collect or tap) to Fortier's 10:28am 1m. (Note time and location, again. *****?????)

02/25-28/95 Mac registered at Dixie Palms Motel. (Johnnie Bangerter? Remember, Tim's sister said Tim was going to St. George for survivalist training. Pic. in Dees' book shows McV w/Army of Israel, Bangerter's gang. Book says pic taken 3/95. Remember that Bangerter was VERY CONNECTED at Hayden Lake so undoubtedly knew Wild Bill & L.  My question is, are some of the ARA on this trip?  MAC vanishes for few days around this time. Story in major pub. (I bel. Washington Post) was that he visited Ruby Ridge.  He would need guide & G & L, Bangerter all knew where cabin was.

02/25/95 TLN at GS in KC? If he attended it was put on by US Weapons Collectors.
02/27/95 CH & Angie meet to discuss CH returning to EC on 3/11/95 for 3-5 days.
02/28-95 Mac cks out Dixie Palms Motel. (Note: His calls begin that same evening from Lori and Mike's***)

02/28/95 Bridges/Mac/Fortier's to his NY res. 00 at 5:39pm.

02/28/95 Bridges/Mac/Fortier's cks accnt balance at 5:39pm. MST.

02/28/95 Bridges/Mac/Fortier’s to NY res. 10m at 5:40pm MST.
02/28/95 Bridges/Mac/Fortier's cks acct. bal. at 5:51pm. MST
02/28/95 Bridges/?/San Diego,later Santa Barbara call Malaluan 00 (Has she just arrived in states? My notes; she does not arrive until 3/17/95-ck dates, all facts - there may be FBI mistake in records)

02/28/95 Bridges/TLN JC spends much of day calling Malaluan PI 00

Gap Fortier's phones 3/1 - 3/7/95
02/??/95 Soon after bombing of home, Rocky/family move fm Kingman to OK, then MO
03/??/95 Snell's execution date announced.

03/??/95 Mac & Lori create Bob Kling ID

03/01/95 Fortier/Mac to Longhorn Trading Co. Bullhead City. 2m 3:26pm
03/03/95 TLN cks into Sunset.
03/05/95 Bridges/TLN?/Lawrence KS pp to Sunset.  (cking on room?) 
03/05/95 Bridges/TLN/Lawrence KS pp tp Lana (This is outskirts of KC)

03/06/95 Bridges/TLN pp JC to James 28m.
03/07/95 Fortier/? to VA hosp. 7:51am. 1m.

03/07/95 Fortier/? to VA hosp. 8:18am. 7m.
03/07/95 Fortier/? to VA hosp. 6:16pm. 1m.

03/07/95 Fortier/? to VA hosp. 6:28 pm. 1m.
03/07/95 Pierce/Teddar calls begin fm Intermountain Tooling to Fortier's 3m. 4m. 7:42pmMST & 7:51pmMST

(The story is this guy (Hernandez) is a friend of Rosencrans. He is looking for Rosencrans.  Rosencrans has no phone. Later, Hernandez turns over some guns to FBI that he says he got from Mac. But he says he got them from Mac while in Kingman. I think Mac is in CO at this time & that is when deal goes down. This is Ft. Collins/LaPorte area. (Pete Peters)  After bombing Hernandez moves back to Kingman. Interesting: Teddar is his girlfriend, they have another friend living there/Jennifer Pierce, attractive blonde that no one wants to talk about. Area is where William Pierce lived after WWII. Is this his granddaughter? Hernandez worked at Intermountain Tooling. Are they having something made for the bomb?
Remember, Fortier said Mac was going to CO in March to join the ORDER.

03/07/95 Bridges/TLN calls Malaluan 23m </P>

03/08/95 Pierce-Teddar 3 calls to Fortiers. 12:25pm/19sec 3:47pm/5 sec 6:31pm/2 sec 7:01pm/? MST

Bridges calls in JC area are steady.
03/09/95 Terry cks out of Sunset.

03/09/95 Fortier phones call Teddar-Pierce in Frederick CO. 10:09amMST/6 sec.
03/09/95 Fortier/? to VA hosp. 6:00pm MST 13m.
03/09/95 Fortier/? to Pierce/Tedder 8:34pm. 38sec.

03/09/95 Fortier/? to Pierce/Tedder 9:12 MST 19sec.

03/09/95 Joseph F. Kent/Frederick (collect or tap?) to Fortier's 9:19pm. MST

03/10/95 Fortier/? to VA hosp. At 8:52 am 1m. 
03/10-12/95 FBI says Terry at Colorado Springs Gun Show

03/11/95 Pierce/Tedder call to Fortiers 1m. 4:14pm MST.

03/12/95 Robert Nancarrow/Clearwater FL(collect or tap?) to Fortiers 12:20pm. 5m
03/12/95 P/T to Fortier 5m. at 2:44pm.

03/13/95 Neighbors say TLN moves into Herington res. (Would you drive all the way to Colorado for a gun show, come back & start moving into your house? Or have they used the gun show to cover for meeting & TLN backs out of plan, again?)
03/13/95 Fortier/? to VA hosp. 29m. at 4:44pm. MST.

03/13/95 Fortier/? to VA hosp. 5m. 7:29pm. MST.
03/14/95 Bridges/TLN calls Malaluan in Philippines 24m.
03/14/95 Fortier/? to VA hosp. 1m. 3:24 pm. MST. 1m. 
03/14/95 Fortiers to VA hosp. 34m 3:43pm MST
03/15/95 EuropeanTanningSys.Agoura CA to Fortier(tap/collect) 30sec. 3:47pm MST
03/16/95 Fortier/? to VA med center 9:49am MST 9m.
03/16/95 **All West Coast Cust. To Fortiers 6:23 pm. 00sec. (How can this be???*** call records show that FBI got this from All West Coast Cust. Records -- whose card???)
03/16/95 Bridges/Mac/Fortier to Lana's 1m. 6:24pm MST(re TV set for Terry?)

03/16/96 Bridges/TLN/Herington pp to Lana 15m. Makes several other pp calls to appliance dealers.

03/16/95 Intermount Tooling to Fortiers (collect/tap?) to Fortiers 7:04 pm. 14m
03/17/95 Fortier/? to Vet. Hosp. 9:08am MST 1m. 
03/17/95 Fortier/? to Vet hosp. 9:14am. MST 7m.
03/17/95 Fortier/? to Vet hosp. 9:44am MST 1m. 

03/17/95 Fortier/? to Vet hosp. 10:02am.MST 1m.
03/17/95 Fortier/? to Vet hosp. 12:02pm MST 1m. (last call to VA from Fortier's)
03/17/95 Bridges/? Marife returns from PI** TLN picks her up at KC airport.

03/17/95 Terry's phones hooked up at Herington res.
03/17/95 Bridges/** Mac at Treasure Island LV to Lana's 1:10pm PT or 2:00MST 00:00 picks up tv set later that evening. HE IS LEAVING AZ NOTE: ARA ARRIVES IN KANSAS ON 21ST. OBVIOUSLY THEY HAVE BEEN TOGETHER FOR WEEKS.
03/17/95 Bridges/TLN/JC made numerous calls for next several days.
Gap in Fortier's 3/17 - 27/95.
03/18/95 TLN/Marife Manhattan g/s old Armory bldg, buys pistol fm James Shirley.
03/19/95 Bridges/TLN/JC to Her. Res.
Gap in Bridges calls 3/21-3/25/95
03/20/95 Angie files for emergency removal of CH.
03/21/95 G says about this date gang returns from AZ trip to Pittsburg. Shortly L, G, Sted., McC head for Des Moines, IA to case banks.

03/21/95 RAMCOM/Austin TX to Fortier (collect or tap?) 11:47am MST O0sec.
03/21/95 Four men rent 2 rooms DeSoto Inn, Desoto IA (near DesMoines) Two rooms used for Thursday, 1 Friday. Reg. under Dan Lane, CSA Electric Co. See 302 Patrick McQueen for part of this. ARA vol.1 3/11/96, CSA portion later in 302.
03/21/95 Federal Grand Jury:

…subpoenaed phone records from Ryder Truck Rental in North St. Paul, Minnesota for the period February 17, 1995 through March 21, 1995. (Memo to S.Jones 01/07/97 from Amber McLaughlin.)

03/24/95 GF says Stedeford/Dan Lane purchased 79 Buick LeSabre, Des Moines. 

03/25/95 Bridges/TLN/Topeka to Her. Res.
03/25&26/95 TLN/Joe Rivers reg. at Overland Park gun show.
03/27/95 Carol removed as CI.
03/27/95 TLN at JC Firestone for service 1pm. 2 balljoints, 3 new tires $361.03.
03/27/95 ***Fortier ph calls to ALL WEST COAST CUSTOMERS 3:01:04pm MST (What is this? Another way to check acct bal. or ????)
03/27/95 Bridges/Mac/Fortier ph calls Jennifer NY 3:01:45 pm MST 11m. 
03/27/95 ***Fortiers phones used to call ALL WEST COAST CUST. 3:13:38 00sec.
03/27/95 Bridges/Mac/Fortier cks acct. bal. 3:14pmMST. (Last use Bridges card fm Fortiers) ****Gap in Bridges calls until 3/31/95 ***
03/27/95 L&G, Sted&McM reg. 2 nights (27 & 28, departure 29) at Motor Inn Motel in Des Moines area under Pat Thompson (G's hw), COMPANY NAME : CSA ELECTRIC CO. **** used a Fargo, No. Dakota address. 
03/28/95 P/T to Fortiers 5m.

03/29/95 P/T to Fortier 5sec. 

03/30/95 RAMCOM/AUSTIN TX (collect/tap) to Fortier 9:21am. MST 5m.
03/29/95 ***West DesMoines, IA Robbery ***$28,225.**  3400 Westown Parkway L&G, Sted&McC. Several aborted attempts at different bank before they hit this one.  Hit bank 9:30 am. Drop car hidden at apt complex for some time (was typical) After leaving blue Ford van (L&G, S&M) got in drop car, drove to bank. Sted remained in drop car, L&G jumped teller windows, looted bank while McC worked lobby in baseball cap. G wore white hospital jacket. L wore hard hat, cammo jacket, cammo mask. Left IED (Easter basket) To Pittsburg after dumping car.  Shortly after this L, McC, Sted,G to EC meet w/Thomas. (Ck this source, I believe this is from Thomas' 302.) G-302 p17 that 2/3 days after West Des Moines robbery L to KC, S&McC to EC. This 302 says Sted bought white suburban in Ft. Smith area on April 17 (true), L returns from KC w/St.Louis Post Dispatch listing all bank jobs.  "Post bombing, At this point all 4 are at Pittsburg safehouse, L to KC to visit girlfriend. Sted, McC to Macungie, PA, Mark Thomas res. G-302 SAYS THEY WERE TO MEET WITH Tim (LNU)(who is from Philly) THIS IS BRESCIA, attempt to recruit him for later robbery. Recalls they may have stayed at McC's grandmother house in Philly at this time." THIS IS LIKELY GENERAL OUTLINE OF WHERE THE GANG SCATTERED AFTER BOMBING. ******Later, on 10/31/96 Feds interview Ryan Lord Huber re call fm Sound Under Studio to his apt on 3/30/95.  Did not recall it but said it would have been Stedeford???** See ARA vol.2.
03/30/95 ***Call records reflect call from newspaper in Wichita to TLN's old Marion#. Is this evidence of tap? (G-302 p31 L wore chamo jacket at this, only this job) G signed surveillance photo for FBI. 

03/30/95 P/T to Fortiers 1:53pm MST 5 sec.

03/30/95 P/T to Fortiers at 6:05pm. MST 44 sec.  
03/31/95 Bridges/TLN/JC 4 calls to local Kansas #'s including his res. 

03/31/95 Terry at DRMO auction.
03/31/95 Fortier calls P/T at 1:52pm. 6 sec.
03/31/95 Fortier calls P/T at 2:44 8m.
03/31/95 Mac cks into Imperial Motel Kingman pays for 7 nts, later 5 more.
Gap in Fortier's to 4/4/95
04/??/95 G gave nec. docs to Sted for SS card, OK DL as William Robert Stevens. (ARA vol.2, G 7/2/96 302 page 7) Sted used to buy car Ft Smith week before bombing. Picked up car 4/18. Used 4/18?72 (check this) as DOB. 302 ARA 7/9/96 Shows SS # issued to William Robert Stevens in Feb 95 DOB 6/5/90 490-11-0930 with Springfield MO address & phony OK DL, authorities confirm they issued DL to William Robert Stevens in April - DOB 6/5/70 5'll 185# Br. Eyes, 220 W. Cherokee St. #2b. Sallisaw, Ok. 74955-4447 ARA 302 vol.2. Cindy Sowders 7/9/96 

04/01/95 Story later published in Tulsa World that Mac was seen at Tulsa show.
04/??/95 **Nathan tells FBI (ARA vol.2 12/19/96) that father took family to EC in old Dodge camper van over spring break. *** Said they returned through IO to reg. van there. He lied. Van reg. MT. Thomas owned 1986 Chevy Sedan white reg. IA to "Church of Jesus Christ" at Longswamp Township address. (SEE ARA VOL. 2 1/30/97 **WE NEED MORE INFO ON THIS CAR.** NATHAN SAID STEDEFORD STILL HAD .45 REV. AT TIME. HE GAVE NO DATES FOR THIS TRIP OTHER THAN SPRING BREAK.

04/01/95 TLN 40th birthday.
04/01/95 TLN to James from Her. res. 25m.
04/01/95 TLN from Her. res. to Nicholas res. 11m.
04/02/95 Marife/Her.res. to untraceable # in PI several times 00's.
04/02/95 TLN/Marife?/Her.res. to Boyd in CA twice 1m. each.
04/02/95 TLN/Marife?/Her.res. to Starglad PI 1m.
04/02/95 TLN/Marife?/Her.res. 8 more calls to unreg. # in Philippines.

04/02/95 TLN/Marife?/Her.res. to Starglad PI 00
04/03/95 TLN/Marife?/Her.res. to Malaluan PI 00.
04/03/95 Angie requests inv. of WAR be closed.
04/03/95 James calls TLN Her.res. 24m.
04/04/95 TLN/?/Her.res. to untraceable # in PI.
04/04/95 TLN several calls from Her.res. looking for fuel meter.
04/04/95 Bridges/TLN/JC to furniture places.
04/04/95 Fortier to Longhorn Trading in Bullhead 10:12am MST. 2m. 
04/05/95 Several calls to TLN Her.res. from unassigned # in Vegas. TLN gone, is this washed line that Mac is using?** [[ WHAT DOES “washed line” mean? ]]
04/05/95 Bridges/Mac/Imperial Motel to Ryder Truck Lake Havasu City AZ, then to Elohim City. Ryder computer records: Mac used real name, inquired re different truck sizes, what each could carry in weight.

04/05/95 ***DOUBLE TREE SECURITY 700-768-6000*** calls Fortier. (collect/tap) 4:10pm. 2m. (what is this about? And who is calling?)

04/05/95 P/T to Fortiers at 4:50MST 15m.
04/05/95 Ronald Jones HMTSNJCNTO, CA to Fortier (collect/tap) 4:50pm MST1m.
04/05/95 TLN loads up family, heads for Decker. (Is he taking his loot?) During this trip he first stops to see mom (LaPiere), not home. Then to fathers, then James, then Nicholas.  He tried to sell guns to James and Nicholas.  Next he to Caro MI, to Residential Inn, then set up at g/s Sat/Sun at Coliseum.
04/06-04/07/95 9 calls to R.Coffman Nat.Alliance/recording fm Imperial Motel room. (Are these really calls made by Lori Fortier for an alibi?) Manager says no one was staying in room.

 . 
04/07/95 Bridges/Silver Spoon rest./Kingman to Coffman at 1l:57pm MST. 
***Gap in Bridges til 4/11 12:49pmMST when 2 3sec. calls to TLN/Her.res. fm Imperial Motel Room. (Are these really calls made by Lori Fortier for an alibi?) Manager says no one was staying in room.
04/07/95 Fortier to Ronald Jones 4:09pm MST 1m. 
04/07/95 Ronald Jones to Fortier (tap/collect) 5:14pm MST 6m. [[ ck call time – JDC also had 5:59pm as time for this call ]] Is this evidence of tap on incoming call or a collect call?
***Gap in Fortier til 4/11 call/Bridges at Falley's Inc. Manhattan KS.
04/08/95 (Date does not work) Mac says he got letter from Nichols this day that written 5th saying he (Nichols) backing out. Mac said he later got him to help some but backed out again.
04/07/95 Helmut Hofer (owner/mngr Imperial says Tim pays for next 5 nights.

04/07/95 Trial notes unclear if TLN & Marife at Res. Inn.
04/08&09/95 TLN, Marife at Grand Rapids gun show.
04/08/95 TLN, Marife at Motel 6 Grand Rapids, one night.
04/08/95 Bridges/Motel 6 Grand Rapids to Lana at 9:17 EDT 7m.
04/08/95 Tara re bragging at Lady Godovia's at 8:35 pm CDT. in Tulsa. (Mac)

04/08/95 Witnesses at Godiva's report 2d truck, Strassmeir, Brescia w/Mac.

04/10/95 a.m. Sarg. Sargent arrives Geary Lake, sees Ryder Truck & 2 two veh. **
A dozen other witnesses report seeing same truck on 10, 11, 12. **
04/10/95 Bridges/TLN/Osceola IA 12:10pm CDT to Mil. Surp. JC (Batsell)

04/10/95 TLN stops at Batsell's JC to look at military blouses.

04/10/95 TLN drops Marife, to KC airport to pick up Josh.

04/10/95 Several calls from Her.res.(Marife?) to PI.
04/11/95 TLN res./Marife? 2:01am CDT calls twice to Malaluan 00 and 48m.

04/11/95 Bridges/?Imperial to TLN Her.res. at 12:49 and 12:51pm MST 3sec. each.
04/11/95 Bridges/? to Fortier at 3:36pm CDT fm Falley's Inc. Manhattan KS. 1m.
04/12/95 Mac's rent is up at Imperial.
04/12/95 TLN res. calls Esquire RE 6:57pm CDT 4m. (Josh for his mom?)

04/12/95 TLN res. to James res. at 08:20pm CDT 19m.
04/12&13/95 TLN res. several calls to local bus., people.
04/13/95 Mac 5:42pm at Walmart store in Ark City KS (OK-KS border) buys oil, filter for ailing vehicle. Keeps receipt, ends up in TLN's poss. when arrested.
04/13/95 **Where did Mac spend the night?**  (Other timeline says his car broke down and he spent night at Geary Lake)
04/14/95 OKC Fire Dep. Dispatchers warned of poss. Terrorist Attack.
04/14/95 Mac 09:30:95 at Firestone JC, trades dark blue 83 Buick Skyhawk for 77 Mercury + $300.00.
04/14/95 Sted, McC, Thomas to Ft. Smith, buy white 83 Suburban. Sted used phony name, DOB 04/18. To pick up car later.

04/14/95 Bridges/Mac 9:51 amCDT pp near Firestone (BusStat.) to TLN Her.res. lm.
04/14/95 Bridges/Mac at 9:53amCDT pp near Firestone (BusStat) to Elliott's for Ryder truck reservation. 7m.
04/14/95 TLN at 10:11am to Quarton 10m.
04/14/95 Tim checks into Dreamland.

04/14/95 P/T call Fortier 4:23pm MST 00 again at 5:23pm MST 1m.
Gap in Fortiers til 4/22/95 11:07amMST when numerous tapped calls fm media coming in.
04/14/95 TLN afternoon purchases truck ins. fm Am.Fam.Ins. in Her.

04/14/95 TLN at Her. Pol. Station at 4:55pm for VIN check.

04/14/95 TLN at Her.res. calls Batsell JC at 8:54pm 35sec.
04/15/95 TLN, Mac, another young man seen w/2nd truck at Sante Fe diner in Herington between 7 & 8 amCDT (1 block fm Terry's res.)

04/15/95 TLN/Her.res. btwn 8:37am/9:28amDCT 3 calls/Sam Batsell JC 1m. The Copy Co. Manhattan 1m. Kinkos Copies Manhattan 2m.

04/15/95 Bridges/Mac/Dreamland to TLN res.Her. 9:36am/no ans. 5min. earlier TLN call fm there. Is he avoiding Mac? Or left to run errands. Or is line busy?

04/15/95 ** JC - btwn 8am/10am - Mac leaves dep. with Eldon Elliott. **
04/15/95 **TLN at Manhattan KS Walmart w/wife, baby, Josh. Buy household goods.  TLN validates 04/13/95 rec. for filter Mac purchased fm Ark City Walmart, fails to get money. Rec. remains in his wallet,located at arrest 4/21. FBI: proves 2 got together.
FBI won't call Sante Fe Diner witness who puts them together because of 2nd truck, 3d man.
04/15/95 Boyd in CA/to TLN res. 8:01pm 6m. (Boyd: boyfriend Marife's cousin)

04/15/95 Jeff Davis delivers order of food to room #25 at Dreamland for Kling.
04/15/95 Lea McGown says she heard two other men in Macs room late sat. night.
04/15/95 Late Sat eve, OKC PD arr TRI-GEN after blast (equip. backfire) reported in area. PD asked if controllers had been taken hostage by terrorists.
04/16/95 Btwn 4am/dawn residents EC awakened by helicopter hovering near Andy res. w/spotlight searching area. Helo reported at tree-top level.

04/16/95 TLN/Her.res. to Catholic Rectory JC 10:30 lm. (Easter Serv.)

04/16/95 TLN takes family to Easter Services JC.
04/16/95 Lea pays for lunch at Carol O'Kelly's 2:34pm leaves w/family.

Upon return to Dreamland they all see Mac w/2d truck.

04/16/95 Bridges/Tim to TLN/Her.res. [[ time??? ]] (1 blk away) using credit card? Big show to family re how mad TLN is, says going to help Mac in Omaha. 
04/16/95 Late eve. Secur. camera Regency apts: TLN truck w/camper shell twice circling area in rain.
04/16/95 **Mac says he left car parked 8th & Broadway w/VIN covered by note. States TLN supposed to meet him 9pm btwn 5<th & 6th St.s near parking garage/ lot, but TLN had trouble finding him. Believes he was picked up 6th & Robinson.  Nothing here about TV.

04/16/95 Story: TLN locates Mac who has his TV, they drive back to JC/ Her. On drive bk TLN told FBI: Mac, "Something big is going to happen." TLN: "What are you going to do, rob a bank?"
04/17/95 TLN arrives Her. res. at 2am.
04/17/95 Bridges/Mac/Dreamland to TLN Her. res. at 9:25amCDT 1m.
04/17/95 Nichols/Her. to Lana 1:14 pm. 00
04/17/95 Nichols/Her. to Esquire RE. 1:16pm. 3m (Josh?)

04/17/95 Nichols/Her. to Brad Thomkins 2:23pm 11m.(fuel meter) Last call this day from res. (Story: TLN wanted parts for one he had. FBI found inoperable one at his res.)
04/17/95 Bridges/Mac/Plaza Coin (100 yds from Great Western Motel) to Belle Taxi Service at 3:29pm. CDT.  Driver later said he took Mac to McDonalds.
04/17/95 Mac leaves McDs 3:57pm wearing blue jeans, dark long sleeve shirt. 

04/17/95 Computer shows Kling at Elliotts 4:19pm to rent truck.
04/17/95 TLN w/family to Sirloin Stockade in Manhattan dinner 5:00pm. After dinner all to KC, Josh to airport.
04/17/95 Witnesses report Mac w/another man & rust colored pickup at Cardies Corner. (1 blk fm TLN Her. res.)
04/17/95 James Nichols calls TLN Her. res. 9:57CDT 33 sec. Who Ans.?

04/17/95 Witnesses later report seeing yellow vehicle back of TN Her. res.
04/17/95 Bridges/TLN/KC airport, Josh on plane, then calls Dreamland at 10:35pm 1m, then Lana at 10:46pm 3m.
04/17/95 Millar later told me that Mac called on this day a second time.
04/18/95 Lana's birthday.
04/18/95 McGown: Mac left Dreamland btwn 4:30am/6:30 am. 

04/18/95 Lana calls TLN Her. res. 6:55 am. CDT 2m.
04/18/95 TLN/Her. res. to Lana 7:04am CDT 00
04/18/95 Theory is: Mac & TLN built bomb at Geary Lake this am. TLN admitted loaning truck to Mac that morning.

04/18/95 TLN signs in FT. Riley DRMO 12:30pm. (Told FBI: there much earlier)
04/18/95 Trial test. Of McC's grandmother, supported by calendar, her ph records show she called EC this am. for her grandson. Woman at EC said McC, Sted, Mark Thomas were just leaving to go back to Philly. McC, Sted did not show up Phil. until 5/4/95, she testified.
04/18/95 ***McC, Sted pick up 83 Chevy Suburban in Ft. Smith. VIN 1G8EC16H2DF124428 ** REGISTERED IN SHENENDOA IA 4/21/95.  SEE ARA VOL.2 8/16/95 302 ON CARS HISTORY. ***THIS IS McC, STED ALIBI??  SHENENDOA IS 12/14 HRS FM EC. WHEN STED BOUGHT CAR USED DOB 4/18/70 WILLIAM A. STEVENS, IN IOWA REG. UNDER SOUND INVESTMENT CO. CAR PURCHASED $3600 ON 4/17/95.*****
04/18/95 Mark Thomas told FBI he arrived his PA farm this pm. w/Nathan.

04/18/95 Terry/Kinko's Manhattan at 2:15pm.

04/18/95 James to TLN/Her. res. 9:26pmCDT 13m.
04/18/95 TLN/Her. res. to Lana 9:40pm. CDT. 10m.
04/18/95 Kirk Lyons later tells FBI his office (Dave Hollaway) rec. rambling call fm someone upset re Waco. Claim: was Mac. This BS to cover for call to EC. (i.e., rambling nut calling everyone.)
04/19/95 Mac says he was wearing combat boots, black jeans, blue coat, a black ball cap with the bill folded in thirds.

04/19/95 After midnight, two unkn [[ husband/wife atty en route to office early to prep for court hearing later 4/19 ]] witnesses report men in dark suits in area of Murrah B. holding up "hoops."
04/19/95 Sometime after midnight, two unkn witnesses report seeing men in dark suits in area of I-44 & State Fairgrounds looking for something in grass with "hoops."  Men in official looking cars rerouting traffic from area.
04/19/95 Before 7:00am pair unknown sec. guards later tell families they saw bomb squad vic. MB.

04/19/95 Around 7:00am, women, ________, drops child off at daycare MB, later tells family she saw bomb squad in the immediate area.

04/19/94 Sometime around 7:30am local attorney, ______, sees Tulsa [[ OK, not Tulsa ]] County bomb disposal truck parked some blocks from MB.  
04/19/95 After 8:00am. CDT Tulsa banker, Hunt, spots Mac in Mercury w/2 other men - following Ryder T. going into Bricktown.
04/19/95 Post 8:00am Warehouseman Snyder sees Ryder w/Mac, Mahon lvg Bricktown.
04/19/95 Post 8:00am Tire repairman Moroz gives direct. to Mac, another in Trk.

04/19/95 Minutes before 9:02am Regency Apt. sec. camera picks up Ryder Trk.

04/19/95 Before 9:00am man waiting to mail package, Brooks, saw Mac w/another man exchanging some device (Radio/Scanner?) behind vehicle. Yellow Merc parked in front of Truck.
04/19/95 Before 9:00am Press operator Journal Record, Lewis, smokes pipe while watching man sitting in Mercury w/engine running.
04/19/95 Before 9:02am Social Security client, Dana Bradley, watches Ryder T. pull in front of building. Few moments later sees man in puffy blue jacket exit passenger side, head across street. (Is this blue jogging suit?)
04/19/95 Before 9:02 deliv. trk driver, ______, halts to avoid hitting 2 people crossing street in front of MFB at fast pace.

04/19/95 Journal Record employee, Lewis, nearly run over by yellow Mercury, now has two men inside, leaving parking lot at high speed.
04/19/95 Moments before 9:02am. at least one witness reports seeing 2 or 3 men leaving DT in a brown pickup wearing blue jogging suits with white stripes. Men appear to be Mid-eastern descent.
04/19/95 Minutes after blast, Lewis saw Middle-Eastern looking male in blue jogging suit w/white stripes on foot, near JournalRec., grinning at damage to bldg.
04/19/95 10:20am Mac pulled over on I/35 by OHP Hanger 
04/19/95 TLN/Her. res. to Major Video 10:20am JC 1m.

04/19/95 Before 12:00 noon Mac booked at Noble County Jail.

04/19/95 Before 12:00 noon FBI APB: 2/3 Mid-eastern males driving a brown truck.
04/19/95 10:20am. 1st bomb scare.
04/19/95 TLN/res. 10:22am to Rentway Inc. JC.
04/19/95 TLN res. 10:26am to Circuit Shop 800#
4/19/95 Between 10:30/11:00am TLNat Future Mart Her.

04/19/95 Around 12:00-noon – 2D bomb scare.
04/19/95 Around 12:00 noon - FBI locates rear axle from Ryder.

04/19/95 TLN res. 12:55pm to Quarton 1m.
04/19/95 TLN res.12:59pm to JA Rhoney and Sons Convention, Overlandpark KS.

04/19/95 Terry res. at 2:24;95 at 2:24 calls Quarton 2m.
04/19/95 Abt 3:30pm CDT Ryder T's FL HQ contacts E.Elliot re trk rental contract on their computers that matches VIN FBI has.

04/19/95 Before 5:00pmCDT SA Crabtree contacts Elliotts, tells them keep quiet.
04/20/95 Abt 4:30am E.Elliott phoned, told meet his employees at Ft.Riley where  sketch artist will be available.
04/20/95 Sketches of Sub.1 & 2 completed before 10am.
04/20/95 CH tries to locate Mahon for Angie/Tulsa ATF office.

04/20/95 TLN/res. to Quarton 22sec. early morn. - later seen in White City area.
04/20/95 3:00pmCDT FBI agents at Dreamland w/sketches. McGowan IDs Mac. 
04/20/95 TLN tells FBI he cleared 1 Mac's storage lockers this date. (ck this.)
04/21/95 Angie, CH to OKC for debriefing.
04/21/95 Lana calls from LV 7:03am PST (9:03am.CDT.) (supposedly still fighting about money she stole from TLN stash)
04/21/96 Gov. story: BATF locates Mac before 10am Noble County Jail.
04/21/95 Around 9:30am TLN spreading fertilizer on his yard (ck time)
04/21/95 9:50amCDT Marife calls Midway Travel JC.
04/21/95 8:30amPST(10:30amCDT) Lana's home/off. contacted by FBI seeking her.
04/21/95 8:45amMST(10:45am CDT) FBI at Lana's LV real estate off. Shows letter TLN left before last trip to PI.

04/21/95 11:37am CDT Midway Travel calls TLN res. 5m.

04/21/95 12:55pm CDT TLN res. to Quarton 1m.
04/21/91 12:55pmCDT(1:55pm ET) James Nichols leaves farm, heads to bank (Decker?) Arrs arnd 1:10pmCDT(2:10am.EDT). While at bank girls say arrest team in town to pick up someone involved bombing.  He leaves for farm, sees police heading for his place. Arrs arnd 2:00pmCDT(3:00pmET) (What did he do at bank? Did he meet someone there and put money in safe deposit box that TLN had given him to hide?) Spends next 34 days (ck this) in custody. 

04/21/95 Arnd mid-day arrest team watching TLN home from air, ground. (ck time)   
04/21/95 Arnd mid-day local radio station reporting FBI looking for TLN in Her. (ck time)
04/21/95 RE agent Rucker hears fm sister FBI looking for TN. she calls FBI,  send agent to her office to go over house plans for planned raid. (ck time)
04/21/95 TLN/Marife? tries to call Malaluan at 1:14pm. 00. Then tries to call Starglad at 1:16pm 00. Then calls Boyd in CA 1:18pm 15m. 

04/21/95 2:03pm Terry/res. starts looking for Lana at home, off. She at LV FBI office ratting him out.
04/21/95 1:00pmMST FBI at Fortier's, local police get complaint re Rosencrans.
04/21/95 2:15pm Quarton calls TN res. twice 30sec. each.
04/21/95 2:27pm incoming call from CNN recorded,no answer. Evidence of tap?
04/21/95 Fm 2:26pm/2:33pm TLN calls James 8 times. 2 connections 1m each. Fed? James told me at CH in Denver he never spoke to TN on 21.

04/21/95 2:48pm CDT Marife calls Boyd in CA. 2m. 
04/21/95 Around 3:30pm. w/$5,000 hidden under bed, TLN loads up family, heads for Surplus City, used furniture, appliance junk store on outskirts Her. Some say he ran inside, hid something. FBI followed him, ran inside but could find nothing. They did manage to lose Nichols, though. I suspect he was running, saw tail, went inside to act like he had bus. There, then headed back into town.

04/21/95 Between 3:30 and 4:00pm CDT TLN appears at Her.PubSafety bldg, asks why  FBI looking for him. Interrogated until after midnight, then arrested.

04/21/95 Lana says around 12:40pmPT or 3:40pmCDT told by FBI TLN surrendered. 
04/21/95 4:02pm 1st of 12 calls fm news organs. to TLN res. 8 are answered. Who is there? Feds? I didn't think they had perm. from TLN until much later in evening to enter house.  **Also, 4 incoming calls with no duration indicate a tap. **
04/21/95 7:05pmCDT FBI search TLN res. begins. (who has been answering phones?)
04/21/95 8:40pmCDT19m fm TLN res. to J. Nichols Cass City? Both are in custody.
04/21/95 11:01pm CDT (9:01 PST) Circus Circus LV (Lana in room provided by FBI) to TN 51sec. Fed answered?
04/21/95 11:08 pm.CDT Best Western Motel, Abilene (Marife room prov. by FBI) to Malaluan, in Philippines 2m.
04/22/95 12:18am.CDT Best Western to Starglad 19m.

04/22/95 1:36am.CDT(11:36 PST) Circus - Circus to TLN res. Her. 30 sec. fed?

04/22/95 7:15amCDT Best Western to James Nichols res. 1m. Fed?
04/22/95 7:27amCDT Best Western to Joyce Nichols res. Lapeer, MI. 9m.

04/22/95 7:49amCDT Best Western to Richard Gibson Palm Springs, (Lawyer) l min. 
****End of calls from TN's Herington phone records 913-258-3400 ***
04/21/95 1:00pmMST(2:00pm CST) Agents at Fortier’s Kingman. Minutes earlier Patty Edwards saw Fortier, briefly, 1st time in days. Told FBI he said, "Tim's the one that did it."
04/21/95 After agents at Fortier's, local pol. called to deal w/ Rosencrans, who has gone nuts, out in street w/firearms threatening agents. (ck time)
04/22/95 ***Fortiers calls begin at 11:07amMST w/numerous incoming calls fm media, all tapped.
04/22/95 Clark Vollmer cks into Quality Inn Motel Kingman, uses address Winsted, CT as home, stays until 04/29 when cks himself into Kingman Regional Med. Ctr.
04/23/95 Mac's 27th birthday.
04/24/95 ** First call from US gov. at 12:24pm MST. 1m.

04/24/95 **Kingman FBI calls at 12:47pm. MST 1m.
04/30/95 FBI arrives at McPherson COOP for first time.
04/21/95 FBI 302 (S/A Blanchard and Tulsa ATF S/A Angela Finley in OKC) report re Carol Howe:

04/26/95 Federal Grand Jury, Minneapolis, MN:

…subpoenaed phone records from Ryder Truck Rental in North St. Paul, Minnesota for the period February 17, 1995 through March 21, 1995. (Memo to S.Jones 01/07/97 from Amber McLaughlin.)

04/27/95 FBI 302 (S/A Peter L. Rickel, Tulsa) re John Studley, 909 N. Wheeling, Tulsa:

… advised he had been in contact with Dennis Mahon, Heartland Director, White Aryan Resistance (WAR) and wished to become a paid informant. He possessed no knowledge of OKBOMB suspects, methods, or militia members. No indication Mahon was involved with OKBOMB. He was advised the Government was aware of Mahon and his activities.
05/01/95 CH goes to EC for 3 days. Mahon and Strassmeir there.  "Big Secret"

05/03/95 CH debriefed in OKC about Big Secret, Mahon's need for alibi.

05/03/95 FBI 302 GTE CmdCtr, Garland TX: IRT request fm FBI: 
815-393-4626 subscribed to by William A. Mahon, 5794, N. Blackwood Road, Monroe Center, Illinois. [Dan Matheny/MO, Rokus Den Hartog/MO, Lonny Johnson/TX, & James McKinney/MO also listed with their phone 3#’s per FBI request. One “vacant” # a/c 417/MO.]

05/03/95 FBI 302 (S/A Donald W. Kusulas, Super Max, Florence, CO) re David Claire Van Vlymen, BOP Reg.#26484-004:
… on May 1, 1995, he wrote a letter to the Special Investigative Supervisor Office at the USP-AM, naming a Dennis William Mahon as a possible suspect in the Oklahoma City bombing.

05/04/95 2 warrants issued suspects in Kingman bombing. (Kingman Miner 5/5)

05/10/95 McPeak story appears in LA Times
05/13/95 Colbern arrested in Oatman. (14:00)

05/13/95 Malzac arrested at his trailer (evening)

05/16/95 Vollmer's name released Tribune article as wanted for McPeak bombing.
05/18/95 Angie requests reactivation so CH can go back in and find "Big Secret."
051795  Weldon KENNEDY back in Phoenix as SAC; Inspector Danny DEFENBAUGH of FBI HQ assigned to lead OKBOMB.

05/21/95 **Newsweek press rel. feds looking at EC because of MAC visit on 4/5. Feds plan making more arrests soon: husbands, wives, children as young as 12.
05/22/95 CH says she gets call about her status.
05/23-23-95 Dennis Mahon escorts Stephan Wiesal, a German national, to OKC the day of, or the day before implosion of the MFB (5/23/95)

05/23/95 Millar press conf. EC. No one knows Mac, or if he called. (Ck date)

05/24/95 OKC implosion - Edye says ATF was not in building.
05/24/95 Roberts: he has info R. Millar knows about CH, she can not go back in.
05/24/95 ***Louisville, Ky. Robbery **********Great Financial Bank 333 Whittington Parkway. **Note: Interesting day to rob bank. Ie. Implosion. G-302 p17 G&L only. Means boys still hiding in PA. G-302 p79 says they made 2 trips to Louisville in week prior to, week of robbery, to case banks. Returned to Pitts. safe-house in between. G purchased drop car name Buck Revell. L had shirt made that said "Commander Pedro is my Jefe too" G wore usual jungle boots, dark blue work pants, bullet proof vest, dark shirt, baseball cap. Drove to Louisville in Langans white van. G spoke Spanish. Bag blew up, netted only $1800 of $2500 gross, kept $500 each. Left IED, lunch box w/flashing light. After this robbery L&G return to Pitts. L leaves next day to get new teeth KC. 

06/01/95 Marife returns to Philippines.
06/12&13/95 Angie meets with CI 196 in OKC, hires that person to replace CH.

06/22/95 Angie requests CH contract dropped; she wants to go to college.
06/22/95 ***Glendale, WI Robbery *********Guaranty Bank 450 West Silver Spring Drive G&L. G-302 p80/81 G&L made 2 week-long trips to area fm Pitts. safehouse.
L made IED fm Donut, toilet paper roll in suitcase. Purchased drop car. Dye pack exploded. Wore hard hats. Netted $29,000. KEPT $8,000 EACH. THIS DOES NOT ADD UP. Returned to Pittsburg in blue van.  

07/??/95 After Glendale robbery, L went KC, G to Thomas-gave Scott, Keven each  $1k, Thomas $2k. Thomas wanted to go on next robbery, monitor it. They discuss Madison job, recruiting Tim (Brescia). FBI: this is before AN meeting Hayden Lake. Note: p18 g-302, Thomas [[ G?? ]] showed Thomas golf ball size piece of C-4, blew up tree trunk on prop. w/electric cap. Thomas also discussed blowing up power lines to cripple elec. grid. (Mahon story) After meeting, G returns to Pitts. w/agreement to meet Scott, Kevin later. No date available but after G returns to Pitts., he & L to Columbus for 4/5 days to case armored cars. They ll make video of this. Open  PO in Dublin, OH, stay at Knights Inn or Motel 6, on I-71. Feds have tape. G. signed and dated it.

07/03/95 Brescia issued IA DL as Sean McNally, gets tag for truck there. (SEE ARA vol. 2, 1/13/14/97) IS MIKE TRAVELING WITH GANG NOW???

07/or 08/95 L, his girlfriend go to Denver for vacation.  NOTE: FBI IS SUSPICIOUS OF THIS TRIP.  NOTE: LEM FROM FT COLLINS AREA KILLS JEREMY SCOTT AT THIS TIME. COULD BE PARANOIA ABOUT PEOPLE TALKING. KEHOE'S, COX, MUELLER'S, ETC. 

07/ or 08/95 Faron Lovelace kills Jeremy Scott (AR Gaz.2/28/99)

07/24/95 ?? rents locker PA. SEE ARA 302 vol.2. 7/24/96 Mary Lou Mosher Note: this probably related to Sted., McC hiding stuff.

08/07/95 Lori Fortier granted immunity for test. (DO 8/8/95)

08/??/95 Mid-August Reyna, Marty go to EC for first time.

08/??/95 Early August G, Scott, Kevin to Madison for 3/4 days, stay at Motel 6 Janesville, WI. Choose 3 banks. NOTE: THIS IS 30 MINUTES NORTH OF ROCKFORD, IL.  MAHON PROBABLY UP THERE WORKING ON ALIBIS, MEETING WITH THEM. They return Pitts. via Mount Olive area where Scott selects bank near St. Louis (Bridgetown)

08/11/95 **McVeigh, Nichols Indicted ** Plea deal announced for MikE Fortier.**NOTE: WITH ARTICLE ABOUT EC, PLEA DEALS, PEOPLE GETTING NERVOUS. 
08/14/95 I pick up James Nichols, his pal OKC airport. Meet family next morn.
08/15/95 ** McV, TLN arraigned, claim innocence. Afterwards I go to meeting w/ Tigar & family where defense strategy discussed. Tigar, "There was a second truck involved at Geary lake and it is the one the bomb was built in. Terry has an alibi and the gov. will lose case."
08/16/95 ***Bridgetown, Mo. robbery ******** Magna Bank, 12296 St. Charles Rock Road, **Another interesting day to rob a bank. One day after arraignments. ***G, Scott, Kevin. G-302 P82 SAYS L IN CO ON VACATION*** Gang arrived in area few days (less than week) fm Janesville WI. Purchased drop car as Wayne Manis.  After stashing car in parking lot of apt drove back to Pittsburg.

08/13/95 Gang (less L) returns to St. Louis area to rob bank. G monitored rob from drop car while S&McC went inside.  Left IED, set-off smoke grenade. Net $17,000. ***G said left article about Mac in drop car. (After this Sted., McC to EC, pick up Brescia for next robbery. G goes to Pittsburg to wait on L.

08/??/95 G, Scott, Kevin return to Pitts. in G blue ford van. They all wait for L. After L returns, they wait additional 5 days, then to Springfield to meet Brescia at shopping center off I-44. 

08/27/95 All five now travel in 2 vehicles to Janesville, WI. Stay in same Motel 6 next to Cracker Barrel. Pay for 3 rooms cash. (again close to Mahon's)

08/30/95 ***Madison, WI. Robbery ***$46,000.00 Bank One 4225 East Towne Boulevard. L&G, S&M&T. 3 days before job group arrives in Madison (G-said bank had been selected, earlier.) Had blue van, white suburban. Rented 3 rooms at Motel 6, Janesville, WI. (a few miles from Mahon's parents place**) Purchased drop car. Left at apt complex. IED placed in bucket. Scott dropped 3 off at bank, monitored w/scanner. Kevin in baseball cap, bandanna mask. G wearing ball cap, bandanna mask went in. Brescia, baseball cap, bandanna mask controlled floor w/Kevin. Mike left bomb, carried two-way radio. All wore vests, gloves.  Brescia let off smoke grenade while G was still getting money. When they dropped car L left another IED, made fm butane canisters. After job, Brescia dropped off in Springfield at his 91/92 brown Toyota pickup, goes to EC. Split was $9,200 5 ways. Rest to Pitts. After couple days Scott, McC to EC for 2 wks, then come bk.
09/??/95 Brescia, Strass. leave EC. Brescia to Eatons, Strassmeir to Lyons.
09/??/95 G&L, S&McC case banks in St. Louis, back out, return to Pittsburg.  
09/??/95 During this month L&G, McC to St. Louis for few days to case banks. 
09/15/95 WAR invest. by Tulsa BATF shut down "so as not to interfere with FBI invest. of OKBOMB.
09/??/95 During OK State Fair OKC (mid-month) interest in Gary Hunt mounts.
10??/95 L&G, McC ret. to St. Louis, buy drop car, case some banks for few days.
10/??/95 Hunt comes to OKC for interview. I meet Reyna for first time.
10/??/95 I take Hunt to EC, drop him. (One more snitch at EC, now)

10/14/95 G goes to Columbus, signs lease on new safe house. 585 Reinhad Ave. About 2 weeks later he meets L in St. Louis, they plan next job. ***Note: Proximity to this move to OH fm KS comes right after Reyna's trip to EC, boys know about it.
11/06/95 L&G, S&McC meet St. Louis. Rent 2 rooms. Case banks. After returning  few days later to Pitts. they fought. *** L&G decide to do robbery themselves.
11/10/95 **Final ATF report on WAR show it closed this date because of OKBOMB.
11/11/95 **Lampley and his gang busted.
11/??/95 A few days before Thanksgiving, I call EC for interview with Millar.  

11/20/95 L&G return to St. Louis for job. Arrvd separately, G in blue van L in white van. 
11/22/95 ***St. Louis, Mo. robbery *** 6969 South Lindbergh Boulevard L&G, S&McC. Net: $2,500 each. G in Navy blue "blasters jacket" police style w/ATF cap, L dressed similarly. Had security badges. G carried IED. Smoke grenade as diversion. Bandannas w/eyeholes. L jumped teller cage while G controlled bank.  Left for Columbus after dropping car. G-wore a scanner belt during job. Signed surv. photo's. L clear. G's of his back. If it is G? Next photo portrays him pulling bandanna down across his face. Interesting. Used Spanish in bank.  GUTHRIE LEFT DECLARATION OF INDEPENDENCE IN DROP CAR.  *** Both return to Columbus, during this time video tape armored car deliveries. P20. AFTER THIS JOB G&L STARTED WRITING NEWSPAPERS ABOUT THEIR JOBS.

11/22/95 Brescia kicked out George Eaton's home. Supposedly heads for AR to stay w/friends. This would likely be Kingston, AR, the Kehoes. (Mueller's death on horizon) Brescia hiding at Mark Thomas by 1/21/95 time when Mahon gives him up. (ck int. date)
11/23/95 Thanksgiving.

11/24/95 **Guthrie pd. 1st mo. rent 585 Reinhard, Columbus as Raymond Mitchell. ARA 302 Pearl Bennett 7/12/96 Vol.2

11/25/95 Jack Oliphant dies prostate cancer 71 Kingman. Oliphant DOB Nov. 3, 1924 Highland Park MI. Lived AZ 19 years. Listed as vet. US Army WWII. Pastor Ranch Challenge Hallelujah People, Inc. Wickenberg. Prison  1986 conspiracy to rob Brinks truck traveling to Laughlin NV. In plot to bomb IRS building Ogden, UT. Paroled late '89. Pled guilty to charges. Lived on 320 acres n. Hwy 93.  Reported to have strong ties to Snell, Miles.
11/??/95 Couple days after Thanksgiving, Reyna & I to EC. Very cold. Millar gives Reyna letter for Andy. Mahon confirmed as friend of Andy's in Tulsa.

12/??/95 Sted. rents room fm Sarah Palilonis 1213 Octagon Road, Camden, NJ. See her 302 ARA vol.1. 5/24/96)

12/??/95 L&G leave Columbus separately, meet in Pitts. to clear house. L takes stuff to KC. G back to Columbus. On Dec. 8, he goes to Cinn. Alone, robs bank.
12/08/95 ***Springdale, Ohio robbery ***** 3515 Society Nat. Bank G alone???.  P90 g-302 G began casing banks by himself in Cinn. area. G wore gray hooded sweater, carried scanner. Left IED: Santa w/wire around his neck. Ran into woods behind bank to his blue van. Net $4200.00 Drove to Columbus. L still in KC.  Scott, McC in Philly. P21 G-302 p31 G-302 says were all to meet 12/14/95 in Columbus.
12/??/95 Reyna int. Mahon at lawyer's office Tulsa.

12/??/95 Reyna to Black Mountain, int. Lyons, Strass., Dave Holloway.
12/??/95 FBI determines L,G suspects in bank robberies.

12/14/95 L&G, S&McC arr Col. safehouse. G learns that L, Sted, McC planning job, cutting him out. Those 3 leave, case banks n. of Columbus. A FALLING OUT!!** 
12/16/95 G: locks changed at Col. house. ARA 302 vol.2. 7/12/96 Pearl Bennett
12/18/95 ***Mid-America bank 5830 Monroe Street, Sylvania, OH Robbed by L, S&McC. Not G. Gang to safe house 19th. Had $7,500 split 3 ways, gave $500. to G.
12/20/95 L to KC, S&McC to Philly. Too hot at EC??**
12/23/95 G pays landlord in person. ARA 302 vol.2 7/12/96 Pearl Bennett

12/25/95 L&G meet Pitts. to move stuff out. G got there couple days earlier. L takes things to KC, Guthrie moves stuff to storage in Joplin U-Store It # C-48 w/lock combo 1945. 
12/28/95 FBI shows L's sister bank robbery shot, ask if she recog. 2 men.
12/29/95 Kenny's wife interviewed re ARA Ft Benning GA. (Roger has 302) 
1996 ================================================================== 1996
01/??/96 Early in January, Strassmeir in south Texas. 
01/03/96 FBI Shawn Kenny interview/Columbus GA: G, L employed theatrical makeup kit for disguises. Purpose of interview: provide bureau w/info for warrant for arrest, bank robb. charges. Signs bank still photos, discussed being recruited, acting w/gang on some bank surveillance runs.
01/04/95 [[ ck year 96?? ]] FBI warrant for L&G for Pizza Hut robbery.
01/??/96 Strassmeir interviewed by Sherrow in so. Tex. (I have date - check this)
01/??/96 London Legat notifies FBI Wash. meeting coming w/L.
01/06/96 G to Columbus, contacts Danny McAninich, attempts to recruit. G learns that Shawn Kenny in town on leave. (Coincidence) [[ NO!!!! ]]
01/??/96 Strassmeir crosses into Mexico w/Dave Holloway.

01/08/96 Shawn A. Kenny passes poly: never robbed banks. Did case several w/L&G before/after L's Pizza arrest. (SEE ARA vol. 1., 1/8/96)

01/08/96 SS picks up letters at Jerry L's res (ex-wife KPL). No locator info. See ARA vol. 1. 
01/09/95 Angie, again, requests to remove Carol as approved CI. 
01/09/96 **LEGAT - LONDON SENDS INFO TO FBI WASHINGTON ABOUT ARA**
01/10/96 FBI interviews former boyfriend of Leslie Maloney (L's sister). Good interview potential. (See ARA vol.1, Kavid Wayn Stacey)
01/11/96 Hold and arrest info issued by FBI for Strass. (check dates)

01/11/95 Mueller's murdered in Tilly AR.
01/11/96 Michael Hohn, L's former atty, contacted by FBI: L turn himself in?  SEE ARA vol. 1.
01/11/96 Shawn Kenny re-contacted about L&G. See ARA 302 vol.1. 
01/13/96 Sat. eve. G & Kenny meet Skyline Chili rest. Cinc. Tries recruit Kenny. Arrange meet 15th McAninich's apt. G ret. to Columbus.

01/14/96 Shawn Kenny re-interviewed. ARA Vol.1. Provides  above info, adds L's sister/CIA interviewed by feds after OKC.

01/14/96 Feds poly Kenny: whether met w/G, did not pass. Then, will call Danny McAninich to verify he was at meeting. 7:30pm. feds tape call fm Kenny to Danny McAninich (see 302 vol. 1) No comments about what was said.
01/15/96 Shawn Kenny to FBI: had been McAninich apt. gott call fm G, to meet G at Pizza rest. in 15/30min. 
01/15/96 During afternoon 12 FBI agents set up surveillance on G who is making call pp Cinn. During ensuing chase, G's van rammed by FBI. (See ARA vol. 1.)
01/15/96 G arrested Cinn. by FBI. Gives consent FBI to monitor his pager. Motorolla Pagemart 800-708-5276.  (L had same #) G had 9mm ASTRA w/BLACK TALON AMMO. GA license Frank O. Thompson. Bible, ect.  **Photo's by FBI at arrest (ARE THESE DISCOVERABLE BY FOIA??) SEE ARA VOL.2 302 DATED 9/4/96. ARA vol.1 for G's 1st interview, car inventory. Re Sonny [[ who is this?? ]] helping L with robbs. G: DOB 2/25/58 WashDC, SSN: 217-78-2716, 5'9'', 165 pds., eyes  bl, brn hair, FBI #418267T8 Navy EOD. General Discharge. Some college.
01/17/96 FBI tap picks up msg fm L on G's pager (302 dated 1/24/96) 

01/17/96 In re-interview G: he [[ L??? ]] has another pager w/614 a.c. Left msg on L v/m for L [[ confirm ]] to contact.  ("His voice mail" I took to mean G's pager. ???)

01/18/96 L arrested Columbus FBI. Pager was Pagemart 800-708-5276 pin 1959. 7 pre-paid cards, 3 handguns (22 Beretta, Tauras 9mm, Bersa .380 stolen fm Houston PD) 223 Rem. (Prob. mini 14) Note: I recall an AR-15) 1 working bomb, app. $1,000 cash. After treated hospital L offers deal. "I have nothing left to look forward to, I only have my reputation left."  Gives info on storage locker Shawnee Mission, KS.
01/19/96 FBI goes to Postal Annex. intrv. owner G box/Raymond A. Mitchell. rented 9/19/95. ***Further evidence Reyna's first trip (August - I need exact date) to EC has everyone running**** AUGUST - SEPTEMBER PERIOD BATCHELORS LV EC. (exception: McC who stays on/off Andy's old place)

01/21/96 I go to Mahon's for first interview. (ck date) Mahon to Thomas: we need to meet, discuss Andy being fed snitch. Mahon tells me Brescia, Thomas in bombing up to their asses. He says Brescia is JD2.

01/30/96 G calls Thomas, tells him that he, L arrested.

01/31/96 Requests fm Tulsa ATF filed asking keep CH on pending OKBOMB.
01/31/96 ***302 reflects that G making proffer ***
02/02/96 Tim Creighton (cop in prison for murder, snitch for feds on other cases) intrvd FBI, he knew L, L wanted to bomb Cinn. fed. Building. 

02/??/96 My 1st story implicating Andy, EC pub. (ck date) FBI shows [[ where?? MCCDG?? ]] up next day.
02/10/96 Nick.G & father, Richard Sr. fm W. Va to Joplin: clear out stor. lckr. 
02/11/96 G father, son located storage Joplin, discover wpns, explosives. Load  in 2 vehs. Arnd 9:30 pm. pair stopped by police, Sr. driving erratically.
02/12/96 Jacob A. Smith turns over things Thomas gave him 3 wks earlier. Admits destroying most of what given by Thomas. G-302 vol.1. 

02/12/96 Nicholas G. placed under arrested by feds for poss of firearm by felon. 

02/12/96 Nich.G intrvd FBI St. Louis MO. (ARA 302 vol.1 2/12/96) N.G: Richard Smith main guy, instigator of group. N.G: Smith brainwashing them L&G since young teens. Richard Smith older bro Norman Smith. (One of 2 close to Norman Rockwell & presumably Pierce) ***NICHOLAS SAID THAT GROUP WAS GOING TO ROB AN ARMORED CAR IN LATE 1994 ON A WINDING ROAD IN MO OR IL.  ** RECALL TLN IN PI, LEAVES LTR FOR MAC "GO FOR IT."  NICHOLAS SAID DEAL FELL THROUGH BECAUSE ONE  PARTICIPANT BACKED OUT, ONE THEIR STORAGE LOCKERS HIT BY FEDS - HE THINKS 94.  Richard Smith bought convenience store, service station Pyatt AR.  (Btwn Harrison/Mountain Home) Sup. To have used bank robbery money.  Nicholas: gang used Sky Pagers, left msgs when to call certain pp. Nicholas said he didn't think RickG would have anything to do w/killing kids at OKC. G told him re foreign counterfeiting ring (page 6), he might give up to feds. *** Is this about TLN & ABFE in PI??** G told N that he was going to give up other 4 guys met at g/s. (Is this Sted., McC, Brescia?? Thomas??) Nicholas said that Richard Smith helped in some robberies, probably driving getaway car.

02/13/96 Permission from Dallas rec. to keep Carol on as approved CI.
02/15/96 Nic.G meets St. Louis USA's, makes proffer. (See 302 of same)
Information largely about G's early crimes. Rick Smith apparently involved, bought service station in AR w/proceeds. G's past plans included use jump suits.  Armored car robbery was for late-fall 94. Rick Smith had firearms lic. (FFL?)
[[ ck this – if true, proof Smith flipped by Feds ]]
02/20/96 Nick.G report to SS re his bro’s interest presidential assassinations, others under SS protection. Report sealed, ARA vol.1 302  2/20/96 Did say RickG involved with AN since 1988.

03/04-15/96 ******Richard Guthrie spilling everything to the FEDS.  ******
03/07/96 Wrecker picks up Sted. Suburban K-mart Linden NY. ARA Vol.2 (7/24/96                
302 Raymond Gabrish)
04/01/96 Report from Angie: CH compromised in 1/96 when 302 went to Jones.

04/09/96 G shown pic of McC, ID's it for FBI. Presumably this is 1st ID.

04/19/96 FBI 302 (S/A Unk):

An individual requesting confidentiality volunteered to the FBI that a Dennis W. Mahon, P.O. Box 434, Catosa, Oklahoma, is an [individual] with a known background in hate group activities, who holds rabid anti-Federal Government views, and who has recently bee involved with Neo-Nazi groups in Germany, including ‘transport to Germany of manuals on making bombs and booby-traps in English, German and other languages. The source of the information was not aware if Mahon has ever been arrested for criminal activity.

04/26/96 G shown DL pic Sted., ID's it for FBI. Presumably this is 1st ID. See ARA vol.1 4/9&4/26/96 302's

04/29/96 Chevy K. bombs Spokane City Hall. Note date: typical skinhead.
05/22/96 Sted, lived in room 1213 Octagon Rd, Camden, NJ. (see Sarah Palilonis 302 ARA vol 1. 5/24/96 She knew most of gang, once dated Brecia. (NEED INTERVIEW HER) 302 ARA vol. 5/22/96 indicates Sted. arrested place of employment, Sound Under, Upper Darby, PA. 

05/24/96 McC arrested his home in Philly. (grandmothers?)
05/28-06/5/96 McC interview FBI. McC kicked out school 9th grade. Already covered w/skinhead tatoos. Thomas asked grandmother if could have McC. Lived w/Thomas from time to time. Became friend w/Sted., local musician. Eventually Thomas asked 2 to form new cell of G's. McC lists Bank Robbery episodes he involved in. Screws up his April 19 story, FBI lets him go on. 

06/06/96 Mark Thomas visits McC, FCI Fairton, NJ. McC gives FBI permission to put wire on. Thomas says if McC squeals Thomas will get life. 

06/14/96 FBI intrv. McC again. (See ARA 302 vol.1) Lived w/Andy EC before bombing. 3 days before he, Sted. left EC, to Pitts. s/h. There w/L&G, learned bombing fm news. (NOTE: BUYING CAR IN FT SMITH ON 18TH.) TELLS FEDS WHEN ARRIVED  PHILLY FOLLOWING MONTH AT GRANDMOTHERS, BRESCIA CALLS (WITH ALIBI STORY) SAYS MAC CALLED ANDY BEFORE BOMBING, ANDY DOES NOT KNOW HIM, MAY HAVE MET AT GUN SHOW, GIVEN HIM #. He, of course, doesn't know Mac.

06/??/96 Late June Marife moves to Denver.
06/04/96 Sted. calls 704/669-5189 Black Mountain, (Lyons?) 5 min. (see phone list in ARA vol.1 Behind second McCarthy int. 6/6/96)

06/20/96 Rod Watson, mechanic Pitts. KS intrv. Re ARA. Good interview. Vol.2. H&H Automotive, 316-232-3861.
06/20/96 Int. w/landlord Pittsburg s/h. George N. White 316-232-5604 ARA vol.2.
06/28/96 Couple fishing find Mueller's leg.
07/02/96 G tells FBI many things re Thomas, McC, Sted. He bought book "Malcolm and Fidel" to leave in drop car after Society Bank Robbery so FBI would think blacks were involved.*  
07/09/96 FBI took AR15 SNX1110 to gun dealer in Pitts. to ck if he sold to L.  Did not but likely converted it back to semi-auto. Man told him he bought at KC show. ARA 302 vol.2 7/9/96. Charles Younger. 
07/10/96 Millar int. re Brescia, Thomas, McC, Sted. Note: FBI AGENTS DO NOT RECORD QUESTION TO MILLAR ABOUT KNOWING L OR G.  THIS WAS SUPPOSED TO BE AN INVESTIGATION INTO BANK ROBBERIES???? ***SEE ARA 302 vol2, 7/10/96 Robert Millar
07/11/96 G tells reporter (female in Chicago w/LA Times) he is writing book.

07/11/96 Judge signs order to move G from KY jail.
07/12/96 Faron Lovelace robs Friedmans Colville WA. (AR G. 4/1/99)

07/12/96 **Guthrie(38) fnd dead in cell, bedsheet around neck in Kenton Cnty jail Covington KY.

07/13/96 Esther Den Hartog reg. classes West AR CC Ft. Smith. Classes began Aug. 21 SEE ARA vol.2 8/30/96

07/17/96 ARA vol.2 303 Ronald Trenkamp/this date refers to crime scene photos G. 
07/24/96 Sted. rents 2 storage bins Zionsville PA. vol.2 ARA 302 8/2/96 Christina Kulp witness.   
08/01/96 Items shown to McCarthy FBI. ARA vol.2 302 same day. L’s Nitro Methane purchased race track or hobby shop, used as sub. for explosive device for diesel when added to A-n.***** IDs several wigs L&G used much in jobs. **On same day another 302 prepared focusing on EC: McC asked re Strass., Brescia, Robert Jacques, 2 firearms he had,  Glock .45 he purchased, copy of SW 1911 .45. Said didn't know were stolen. Then asked if he knew Roger Moore.  ****(CHECK ON THESE GUNS)******
08/06/96 Shawn Kenny re-intrvd FBI Cinn. Kenny brought CTI Mobilecom Page Plus beeper, Ser. #0002459 G had given him to use Cinn. Area, & mobile phone used in AR during Nov.93 trip Christ of the Ozarks.  ***** NEC model TR5E800-31B. #02659451B6, C one, 513-479-0725 in name Robert Burkhart, 3722 St. Georges Pl., Cinn. employed by Hyman Contruction Co. Kenny also gave the FBI code sheet used for communications w/i gang: Code Definitions.  Re his last visit w/L at  Hamilton County Justice Ctr: had let hair, fingernails grow out "like Howard Hughes did." ARA 302 vol.2 Kenny. L incarcerated Hamilton County 11/08/92 to 4/15/93, then sent to GA.

08/07/96 Sted. car processed for hair fibers, latent prints. ARA vol.2.

08/08/96 Faron Lovelace arrested near Priest River ID for murder Jeremy Scott.
08/10/96 Grand-Jury AR: Chevy murdered Jon Cox for talking (AR G. 2/28/99)

08/14/96 **Sarah Palinlonis subpoenaed bring all docs fm Sted. incl calling card info. 302 says she has no calling cards. ** ARA vol.2 302. 

08/19&20/96 Sted. discuss deal w/feds, gives hw sample SEE ARA vol.2 Wants couple days to consider.
09/??/96 Late part month, Mahon stays 3 days at my house.

09/13/96 Feds intrv. McC again. ID’s several guns: 9mm Ruger semiauto pistol taken off Sted when arrested purchased Tulsa ** AFTER THE MARCH 29 ROBBERY IN WEST DES MOINES. **COULD THIS BE 4/1/95 TULSA GUN SHOW?? Couple Scanners. SOME PHOTO'S HE SAID WERE BAND MEMBERS. ARA VOL.2 302

09/17/96 Terry Kitching w/Mid Way Auto Sales Fort Smith int. re Suburban. Said 2 or 3 men paid for it 4/17/95. No ID on photo spread. 

10/04/96 Nich.G int. by feds. See ARA vol.2. Mark Thomas was kingpin. ** confirmed was go-between on SS deal for G&L to help set up scam. Brother told him after each robbery participants all split up. **NG address & ph # incl.
10/15/96 Tim Grimont 302 ARA vol.2. Sold Thomas customized radios p/u Pol.Bands. 
10/28/96 FBI 302 (S/A Deborah S. McCracken, Denver, CO) re 2 VHS tapes:

(Item 1B2776), “Race and Reason,” copyright Tom Metzger 1993, to be viewed on Public Access Television in 17 states. “This particular series’ special guest is Dennis Mahon… Tulsa… Director of… WAR…”
11/06/96 Feds photo Stedeford suburban. ARA vol. 2. 
11/??/96 I visit Mahon, tells me to call CH re Strassmeir. (I leave msg)

11/25/96 **Feds get ph records fm G's cell ph he had on trip to AR fall '93. WE NEED THESE. ARA VOL. 2.** NOTE: 302 refers to call to pager 800-759-7243 made  11/27/93 fm location n.AR or s.MO.
12/02/96 FBI sets up monitored call between SHAWN KENNY/WACO TX [[ KENNY PROBABLY AT FORT HOOD TX, NEXT TO WACO ]]TO BOB BLACHA  MARIPOSA CA -INTRV. INCL. REF. TO : SEYMOUR, BEAM, BUTLER, BANGERTER. ARA 302, VOL.2. [[ REF TO SEYMOUR INVOLVES HER “MANEUVERS AGAINT” BLACHA, CA COORDINATOR FOR CA, WHILE SEYMOUR AT HAYDEN LAKE – MOST LIKELY WHILE ASST TO BUTLER. WHY IS SEYMOUR INVOLVED W/INTERNAL POLITICS OF AN??  ]]
12/13/96 CH house raided.
12/19/96 Emergency order to remove CH as approved CI filed by Angie.
12/20/96 FBI int. Emily Irene Heinrichs: knew Thomas since 92. Would be good interview. See ARA vol.2 McC fathered her child while at Thomas'. FBI blacked out her phone, location on 302. She negates train trip story Nathan told about how he got to EC in '93. Her: Mark Thomas drove the boys. ****
12/24/96 I interview CH on phone first time.
1997 ================================================================== 1997
01/03/1997 USAtty Tulsa issues subpoena for Dennis Mahon to appear before Grand Jury on 01/07/97

01/07/97 Memo to S. Jones from Amber McLaughlin re Federal Grand Jury in Minneapolis, MN on 04/26/95:

…subpoenaed phone records from Ryder Truck Rental in North St. Paul, Minnesota for the period February 17, 1995 through March 21, 1995. 

01/16/97 FBI interviews DONALD JOSEPH NIELSON/landlord Thomas. See ARA vol.2.
01/18/97 FBI sets up monitored call between SHAWN KENNY & BOB BLACHA IN MARIPOSA -INTRV. INCL. REF. TO: SEYMOUR, BEAM, BUTLER, BANGERTER. ARA 302, VOL. 2.
01/23/97 FBI picks up motel reg. fm GLORIA HERBER, OWNER CLOVERLEAF INN, FOGELSVILLE PA MONTH OCT. 94. *** ARA VOL. 2.

01/29/97 Reno drops warrant for JD#2. (ck date/time)
01/29/97 11:10pm ET Brescia place under surv. FBI arrest team at parents home at 859 Manatawna, Philly.
01/30/97 7:56am ET Brescia arrested in parking 

01/30/97 FBI executes warrant at Thomas farm. Photos taken (FOIA?)

02/08/99 Kirby Kehoe(50) pleads to racketeering charge, avoids AR trial on Muellers.
02/18/97 Philly USA announces deal w/Thomas, that he recants McC story. (Rocky Mt. News 2/19/97) 
04/01/97 FBI 302 (S/A James F. Carlile, Tulsa) re visit with Lori Nieves, Attorney with law firm of Eugene Hough, & authorized to provide affidavit of Dennis W. Mahon, signed & sworn 03/31/97:

Nieves was advised of new information concerning Mahon to be made public by J.D. Cash, reporter for ‘McCurtain County Gazette [sic].’
“The information in the affidavit is in response to the following question [sic]:” (1.) Mahon’s whereabouts & activities during the week before 04/19/95 and on 04/19/95. Verify info provided by him if he gives names of people knowledgeable of his whereabouts. (2.) His whereabouts on other dates relevant to the bombing, on include 09/30 (purchase of 2k pds. Of fertilizer), 10/18 (purchase of 2k pds. Of fertilizer), 10/19 (Nichols at Equity Numismatics), 11/05 (Roger Moore burglary [sic]) and 12/15 (Fortier and McV drive by Murrah building, all in 1004, and Strassmeir’s whereabouts, if he knows. (3.) Did he have any conversations concerning bombing the APMFB with anyone at Elohim City, to include Pete and Tony Ward? (4.) Nature of his association with Carol Howe. (5.) Association or knowledge of Timothy McV, Terry Nichols, or Michael Fortier’s [sic], alledged criminal activities or presence of Fortier, Nichols and McV at Elohim City. (6.) Nature of his association with Andreas Strassmeir. Did Strassmeir ever talk about bombing the building?
AFFIDAVIT OF DENNIS W. MAHON (1.) From on or about 04/26/95 to04/23/95 at his parents’- Wm. Anthony & Barbara Elaine Mahon - farm in Davis Junction, IL. Dave Egeland [sic] can also corroborate my whereabouts during this time. (2.) in Tulsa on cited dates. “… I have never purchased ammonium nitrate fertilizer, and certainly never in one-ton quantities.” (3.) “I never conversed with anyone (whether at Elohim City or elsewhere who claimed to have intentions to bomb the Murrah Federal Building or any other federal facility.” (4.) “On or about March of 1993 [sic – should be 1994], Carol Howe wrote a letter to me… (5.) “I never met McVeigh… I neither met nor saw Terry Nichols or Michael Fortier. I have no personal knowledge of any of these individuals ever having any contact with Elohirn [sic] City.” (6.) “I was a friend of Andreas Strassmeir, from Elohim City. My last contact with Mr. Strassmeir was in July of 1995, when he visited me in Tulsa… Strassmeir never indicated involvement in the bombing of the Murrah Federal Building, nor that he had any personal knowledge regarding said crime. To the contrary, Andreas, [illegible] urger others to stay totally legal.” [Sworn 03/31/97]
04/02/07 Dennis Mahon called S/A Peter L. Rickel, FBI Tulsa, to complain deny allegations in McCDG by JD Cash that Mahon was recorded by Cash “admitting to participation in the Oklahoma City bombing case.” [See 302 DOI 4/2/97]


Mahon “stated he was at his parents home prior, during and after the April 19, 1995… bombing. The owner of [Burk’ Gas Station]is Dave Egeland [sic], who can confirm his presence at his parents’ on April 19, 1995.”
04/09/07 FBI 302 S/A Michael J. Dudley and Detective Martin Gorsuch (Ogle County Sheriff’s Dept.) interview report, Dave Egland (DOB) 2/3/41:
Egland does recall that Dennis [Mahon] was not in Davis Junction on the day of the Oklahoma City bombing. Egland recalls this because he remembers calling Dennis at Dennis’ residence in Tulsa, at 918/834-1042… Egland advised that Egland was sure that he did call Dennis in Tulsa on the day of the Oklahoma City bombing.
04/11/97 FBI 302 (FA [?] Linda Vernon re meeting at office of Jan Halbert, member of TLN defense team, to provide cited discovery documents (including “weekly production” from SpecAtty to AG, Joseph Hartzler, including a page (Bates stamp 044941) titled: “1. Information Relating To Other Possible Perpetrators:” (listing following names) 
Chambers, Timothy Wayne

Daniels, Joey

Hamilton, Walter [same name as Dist.Atty., McCurtain County, OK]

Mahon, Dennis

Martin, Karen

And, (Bates #044942), an “Insert Review” listed a “Possibly Pertinent” 

Serial 9630 [Witness] “Devaney, Leonard”

Serial 9631 [Witness] “Evidence from Moore, Roger”
Also, “I. Information Relating To Other Possible Perpetrators:

9630 Devaney, Leonard”

Also, ltr signed by Spec.Atty to US AttyGen, Vicki Zemp Behenna, citing attached 12pp of Telephone Records from “LDDS, Jackson, MS”
04/1697 FBI 302 (S/A John M. Dalide, Rockford IL) re William Anthony Mahon, father of Dennis Mahon, visit to lobby of Rockford Resident Agency (RRA):

refused to enter office, but “Mahon then furnished the interviewing agent with a small yellow envelope and stated that this was ‘the proof needed” re proving Dennis Mahon was in “the State of Illinois at the time of the Oklahoma City bombing.”

04/16/97 FBI 302 (S/A John M. Dalide & S/A Michael J. Dudley) interview report: Dave Egland requested to obtain & provide copies of his GTE phone records for month of April 1995. 

It was explained to Egland that Dennis Mahon’s whereabouts during that month were in dispute, and that if in fact Egland had telephoned Mahon in Tulsa on the day of the Oklahoma City bombing, it could clarify the situation. Egland agreed to obtain the records… so they could be provided to the FBI.
04/24/97 SpecAsstAtty to AG Joe Hartzler opened for prosecution at federal trial of TMcV, Denver, CO.

05/12/97 FBI 302 (S/A John M. Dalide) report of interview Dave Egeland (sic):

Egeland (sic) stated that he did not obtain the toll billing records for the month of April 1995, because he felt these records would not be useful… he began to think about his contact with Dennis Mahon and believes that Mahon may have telephoned him in Davis Junction, Illinois, for the purpose of selling him a used automobile…Egeland (sic) stated that he did not wish to obtain his telephone billings records from the telephone company for the month of April, 1995, and did not wish to discuss the matter further.
[NB: as of 10/02/09 Egland’s home # is 815-393-4164.]

1998 ===================================================================== 1998

